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Agenda Wissel-ALV 7 oktober 
 

 

1. Opening 

2. Instellen stemcommissie 

3. Vaststellen agenda 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

5. Vaststellen notulen Tussentijdse ALV d.d. 11 maart 2010 

6. Eindverslag SPILbestuur 2009/2010 

7. Eindverslag AC-GA commissie 

8. Rapport van de Kascommissie 

9. Voorstel Organisatie 6
e
 Lustrum 

10. Kandidaatsstelling bestuur 2010/2011 

11. Decharges en installaties 

12. W.V.T.T.K. 

13. Rondvraag 

14. Decharge stemcommissie 

15. Sluiting 
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Notulen Tussentijdse-ALV 11 maart 2010 
 

Aanwezigen: 

 

 
 

Aanwezigen: 32 (quorum is 25) 

Vergaderduur: 4 uur en 4 minuten 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de 87
e
 Algemene ledenvergadering om 20.03 uur. 

 

2. Instellen stemcommissie 

De voorzitter vraagt twee leden zich kandidaat te stellen voor de stemcommissie die niet in een 

verenigingscommissie zitten. Jessica Kelder en Anika Duut van Goor melden zich hiervoor aan. 

 

3. Vaststellen Agenda 

De voorzitter meldt dat agendapunt acht door het bestuur naar voren is gehaald. Ivo Bronstring 

maakt een punt van orde. Hij constateert dat dit punt een probleem vormde op de vorige ALV 

en dat dit zo niet hoort. Hij houdt het bestuur hiervoor verantwoordelijk en vraagt om meer 

inzet bij de volgende ALV. Rosanne Klaver vindt het jammer dat Ivo Bronstring twijfelt aan de 

inzet van het bestuur. Ze neemt het commentaar aan en belooft dat het bestuur de volgende 

keer beter haar best zal doen. Ivo Bronstring verduidelijkt dat hij niet twijfelt aan de inzet van 

het bestuur. 

De voorzitter constateert dat de ALV akkoord is en dat punt vijf van de agenda de wijziging van 

het HR wordt. 

 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

De voorzitter vraagt de secretaris of er ingekomen stukken zijn. 

Mels de Zeeuw meldt de machtigingen: Gerald van Oerle machtigt Ivo Bronstring, Xenia de 

Graaf machtigt Jan Willem de Bruin, Christiaan van de Griend machtigt Rosanne Klaver, Thomas 

Rosanne Klaver 

Mels de Zeeuw 

Ufuk Esmer 

Pieter de Meer 

Catherina Donkersloot 

Jan Willem de Bruin 

Marloes Daling 

Ivo Bronstring 

Reinanke Rijswijk 

Anika Duut van Goor 

Iris de Graaff 

Jessica Kelder 

Jasper van Mastrigt 

Johan Kinnegin 

Marloes Haagmans 

Eva van der Helm 

Anne Klerx 

Joeri Beckers 

Manon Reuters 

Jasmijn Touw 

Daan Hogervorst 

Eline Joor 

Milan Simic 

Louise Cupido 

Boy Vielvoye 

Wouter van Dijke 

Maxim Stunt 

Jan van der Voet 

Noraly Wieldraaijer 

Yannick Looije 

Bernadette van der Wal 

Marije van Rest 
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Zoutendijk machtigt Marloes Daling, Minke van Velzen machtigt Iris de Graaff, Rick Veenboer 

machtigt Pieter de Meer, Annelot Prins machtigt Jessica Kelder, Joost Waterborg machtigt Mels 

de Zeeuw, Ilonka Broeken machtigt Marije van Rest, Nadia van Huisstede machtigt Catherina 

Donkersloot,  en Wouter van Dijke machtigt Ufuk Esmer. 

 

Iris de Graaff wil dat er extra aandacht wordt besteed aan de commissies en dat hen duidelijk 

wordt gemaakt dat aanwezigheid op een ALV ‘part of the job’ van een commissielid is. Ze vindt 

dat er vooral aandacht aan nieuwe commissieleden moet worden besteed. 

 

5. Voorstel wijziging Huishoudelijk Reglement 

 

Huidig 

VERKIEZINGSREGLEMENT 

Artikel 1 

1.1.1 In de eerste week van juni roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te 

stellen voor een functie in een nieuw te vormen bestuur of bestuurscommissie. 

 

1.1.2 Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct 

daaropvolgend bestuur. 

 

1.2 De kandidaatstelling sluit uiterlijk een maand voor de Algemene Ledenvergadering waarin 

het bestuur gewisseld wordt. 

 

1.3 De datum als bedoeld in artikel 1.2 wordt expliciet genoemd in het art. 1.1.1 genoemde 

schrijven. 

 

Voorstel 

VERKIEZINGSREGLEMENT 

Artikel 1 

1.1.1 In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te 

stellen voor een functie in een nieuw te vormen bestuur of bestuurscommissie. 

 

1.1.2 Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct 

daaropvolgend bestuur. 

 

1.2 De sluitingsdatum voor de kandidaatstelling wordt door het bestuur bepaald en in de in 

artikel 1.1.1 genoemde oproep expliciet vermeld. 

 

 

Rosanne Klaver licht toe dat het bestuur het belangrijk acht dat de sollicitaties voor het bestuur 

naar voren worden gehaald. Ze geeft aan dat ze zelf heeft gemerkt dat de inwerkperiode kort is 

en acht het belangrijk voor de continuïteit van de vereniging dat een kandidaatsbestuur al in de 

zomer kan nadenken over hun beleid, zodat er geen pauze van anderhalve maand is. Volgend 

jaar is een lustrumjaar en deze wijziging betekent dat het lustrum in samenspraak met het 

kandidaatsbestuur kan worden vormgegeven. 

De voorzitter geeft aan dat het verenigingsjaar tot 30 september loopt. Iris de Graaff zegt dat 

het bestuur zich moet bedenken dat als dit besloten wordt de ALV naar voren gehaald moet 

worden.  
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Eline Joor geeft aan dat een jaar geleden dezelfde discussie is gevoerd en dat deze maatregel 

toentertijd niet is goedgekeurd. Ivo Bronstring geeft aan dat toen het argument was dat door de 

wijziging mensen in de knoop zouden komen met hun BSA norm. Eline Joor vindt dit nog een 

geldig argument. Rosanne Klaver zegt dat een bestuur geen een belemmering is om het BSA te 

halen. Ze noemt het huidige bestuur hier een goed voorbeeld van. Ivo Bronstring meldt dat na 

een afweging van de voor- en nadelen de voordelen voor de vereniging zwaarder wegen om de 

sollicitatie naar juni te halen. Hij denkt dat er zo meer tijd zal zijn voor het nieuwe bestuur om 

kennis te maken met andere besturen en dat het bestuur aanwezig kan zijn op het EJW. 

Daarnaast denkt hij dat dit een kandidaatsbestuur meer tijd zal geven voor het bedenken van 

haar beleid. Hij vindt dat er niet naar individuele gevallen moet worden gekeken, maar naar wat 

het beste is voor de vereniging. Iris de Graaff meldt dat toen ook een reden was dat de 

sollicitatie dan voor de SPIL reis zou plaatsvinden. Ze vindt dit een goed idee en verwacht weinig 

problemen met de wijziging, ze denkt dat de discussie veranderd is ten opzichte van vorig jaar. 

 

De voorzitter concludeert dat alles gezegd is en gaat tot stemming over. Hij vraagt om 

stemverklaringen. Rosanne Klaver meldt dat deze wijziging in het belang van de vereniging en in 

het belang van het lustrumjaar is. 

 

Voor: 33 

Tegen: 0 

Blanco: 3 

 

De voorzitter concludeert dat de wijziging van het huishoudelijk reglement is aangenomen. Er 

wordt geapplaudisseerd. 

 

6. Vaststellen notulen Beleids-ALV d.d. 12 november 2009 

Mels de Zeeuw meldt dat er een machtiging binnengekomen is van Wouter van Dijke voor Ufuk 

Esmer. 

 

De geest van Mario Kortman vraagt hoe het met het upskirtprobleem zit. Rosanne Klaver meldt 

dat Mario Kortman geen onderdeel is van de vergadering.  

 

Eline Joor merkt op dat Graaff met dubbel F moet worden gespeld. Mels de Zeeuw belooft 

plechtig dit nooit meer fout te zullen doen. Iris de Graaff meldt erbij te zullen zijn op de Wissel-

ALV om hierop toe te zien. Jessica Kelder vraagt wat het betekent wat er op pagina negen met 

Jan Dijkshoorn wordt getest. Marloes Daling meldt dat het hier om de ondertitel bij haar 

beleidsstuk ging. 

Mels de Zeeuw biedt zijn excuses aan voor het niet opnemen van de wijze spreuk van Mario 

Kortman. Hij belooft het goed te maken. 

Iris de Graaff zegt dat de notulen hulde verdienen ondanks de twee spelfouten. 

De voorzitter constateert dat de secretaris succesvol is geweest met de notulen en constateert 

dat de notulen zijn vastgesteld. 

 

De voorzitter schorst de vergadering voor vijf minuten. 

De voorzitter heropent de vergadering om 20.50 uur. 
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7. Tussentijds Verslag bestuur SPIL Royale 

Ivo Bronstring vindt het doel van ledenbinding erg abstract. Hij vraagt zich af wat er concreet 

mee wordt bedoeld. Rosanne Klaver meldt dat dit een brede doelstelling is die door alle 

bestuursleden wordt geïmplementeerd. Ze noemt hierbij de bibaborrel als voorbeeld. Ivo 

Bronstring geeft aan dat hij tevreden is over de binding met de leden. Rosanne Klaver hoopt dat 

de opkomst op de ALV niet kenmerkend is. Ivo Bronstring vraagt wat de ideeën zijn om de 

masterstudenten te bereiken. Rosanne Klaver meldt dat er ideeën zijn opgedaan. Ze meldt dat 

masterstudenten vooral op zoek naar verdieping zijn met een kleiner sociaal element. Het gaat 

hen vooral om de studie. Ze zegt dat er gedacht wordt aan het aanbieden van Engelstalige 

activiteiten. Pieter de Meer vertelt dat hij bezig is met een samenwerkingsverband met IRSA 

voor een activiteit. Hij wil graag twee activiteiten met hen samen doen. 

 

De voorzitter meldt dat er een motie is binnengekomen van Milan Simic, Anne Klerx, Eva van der 

Helm, Marloes Haagmans en Reinanke Rijswijk. 

 

“De ALV bijeen op 11 maart 2010 te etablissement Einstein, 

Het bestuur levert een grote prestatie tijdens de ALV. Hiervoor moeten de bestuursleden beloond 

worden met een heerlijk koud biertje, bij voorkeur van het merk Heineken, te schenken na ieder 

agendapunt. 

En gaat over tot de orde van de dag.” 

 

Ufuk Esmer vraagt wie er dan betaalt. De voorzitter stelt vast dat de indieners betalen en vraagt 

of ze wensen een amendement in te dienen. Ivo Bronstring zegt dat het bier alleen voor het 

bestuur is. Milan Simic heeft vernomen dat het bestuur geen bier mag drinken. De voorzitter 

stelt voor dat de vijf indieners het bestuur na elk agendapunt een biertje geven. Ufuk Esmer 

vraagt wat de sanctie is bij het niet uitvoeren van de motie. Milan Simic geeft aan dat de motie 

op vrijwillige basis is. De voorzitter meldt dat dit niet in de motie vermeldt staat. 

 

Milan Simic legt een stemverklaring af voor de motie. Hij vindt dat het bestuur veel moet praten 

en prestaties moet leveren. Dit levert ze een droge keel op en water is geen goede dorstlesser 

volgens hem. Pieter de Meer is het hier niet mee eens. Hij vindt dat een ALV een zure sessie 

moet zijn voor het bestuur en dat er daarom geen bier mag worden genuttigd. 

 

De voorzitter gaat tot stemming over. 

Voor: 18 

Tegen: 9 

Blanco: 8 

 

De voorzitter stelt vast dat de motie is aangenomen. Er volgt applaus. De voorzitter verzoekt de 

secretaris de motie op te nemen in het motiebestand. 

 

Voorzitter 

Ivo Bronstring vindt het leuk en positief dat er koffie is gedronken met mensen op de vijfde. Hij 

vindt het een leuk initiatief dat dit met verschillende bestuursleden is gedaan. Hij vraagt zich af 

wanneer er ingeschreven kan worden voor de Brusselexcursie en vindt het jammer dat er geen 

subkopjes meer zijn. Graag ziet hij deze in het eindverslag weer terug. Rosanne Klaver vertelt 

dat Pieter de Meer alle lof toe komt voor het koffie initiatief. Pieter de Meer meldt dat er 

inmiddels bij Ingrid van Biezen en Henk Dekker koffie is gedronken. Volgende week is Andeweg 



 8 

aan de beurt. Rosanne Klaver zegt dat er nog geen datum is vastgesteld voor de Brusselexcursie. 

Deze volgt zo snel mogelijk. 

Iris de Graaff vindt het kwalijk dat er geen Circus Politica is. Rosanne Klaver geeft aan dat dit te 

maken had met de evaluatie. Deze was niet positief. Het PvP zag er geen heil in, maar zag wel 

heil in andere activiteiten. Het plan is nu om het Pipcongres goed aan te pakken. Volgend jaar 

november zal er in Leiden een goed congres worden georganiseerd. Iris de Graaff geeft zich er 

alvast voor op. Het lijkt haar leuk en ze vindt het een goed idee om één goede activiteit te 

organiseren. Ze vond de actieve ledendag erg gezellig, maar vond wel dat deze kort van te voren 

bekend werd gemaakt. Ze vraagt of dit de volgende eerder gecommuniceerd kan worden. 

Rosanne Klaver geeft aan dat ze dit meeneemt. 

 

Secretaris 

Ivo Bronstring vraagt of de secretaris er rekening mee heeft gehouden dat het 

reünistenlidmaatschap bij het betalen van 50% van de contributie geen Debat hoort te 

ontvangen. Hij vraagt of hij tevreden is over de promotie voor activiteiten en is verheugd met 

het goedkoper kunnen produceren van de Almanak. Hij vraagt wat de mogelijkheden zijn. Mels 

de Zeeuw antwoord dat er inderdaad rekening mee gehouden is. Een reünistenlid ontvangt de 

Debat pas bij het betalen van het gehele bedrag aan contributie. Hiertoe is het zilveren en het 

gouden lidmaatschap in het leven geroepen. Zilver betekent een contributie van 8 Euro, het 

ontvangen van een nieuwsbrief en een uitnodiging voor activiteiten. Goud betekent de volledige 

contributie en naast deze zaken ontvangt het lid dan ook de Debat. Hij meldt dat het eerste lid al 

binnen is. Hij meldt dat promotie goed verloopt, maar dat dit door alle bestuursleden gebeurt. 

Er wordt gebruik gemaakt van posters, flyers, praatjes in colleges en de nieuwsbrief. Ivo 

Bronstring herhaalt zijn vraag over de Almanak. Mels de Zeeuw zegt dat dit nog onbekend is, 

maar dat hij heeft nagedacht over nog een steunkleur en een harde kaft. De voorzitter meldt dat 

dit bij de begroting zal worden behandeld. 

Iris de Graaff vraagt of het ledenaantal is aangepast in de begroting. Ufuk Esmer vertelt dat de 

contributie een meevaller opleverde, maar dat dit een slag om de arm opleverde. Hij vertelt 

daarbij dat hij niet-betalers stalkt. 

Ivo Bronstring meldt dat hem opviel dat de agendaflyer niet up-to-date was. Mels de Zeeuw 

meldt dat naar zijn weten alles erop stond, maar dat de masterclass speechwriting nog niet 

bekend was. 

Iris de Graaff zegt hulde voor het feit dat de Almanak goedkoper kan. Marloes Daling meldt dat 

deze in Lochem zal worden gedrukt en ze is er trots op dat dit vlakbij Goor ligt. Jessica Kelder 

vraagt hoe het zit met het drukken van Debat. Marloes Daling meldt dat deze niet goedkoper 

kan. 

Eline Joor vraagt of de agendaflyer nog wel wordt uitgedeeld. Mels de Zeeuw geeft aan dat dit 

het geval is maar stelt vraagtekens bij de effectiviteit van de flyer. Eline Joor vraagt waarom 

ermee wordt doorgegaan als het zinloos is, papier is immers kostbaar. Mels de Zeeuw geeft de 

frequentie van de flyer aan. Ufuk Esmer legt uit dat de flyer de mogelijkheid biedt tot 

adverteren, maar meldt dat dit tot nu toe nog niet is gebeurd. Anika Duut van Goor geeft aan 

dat ze toch graag de flyer wil hebben en vraagt of onderzoek is gedaan naar de effectiviteit. 

Mels de Zeeuw zegt dat dit niet is gebeurd. Ivo Bronstring vraagt zich af wat er nu met de 

agendaflyer gaat gebeuren. Mels de Zeeuw geeft aan dat hij eens per anderhalve maand zal 

worden uitgedeeld. Anne Klerx oppert of de flyer niet met de boekverkoop kan worden 

uitgedeeld. Mels de Zeeuw zegt dat dit zeker een mogelijkheid is. Rosanne Klaver meldt dat de 

flyer voortaan op het prikbord zal worden gehangen. 

 



 9 

De voorzitter meldt dat er een motie is binnengekomen van Jessica Kelder en Iris de Graaff met 

betrekking tot de SPIL bibliotheek. 

 

Jasmijn Touw vraagt wat er precies bedoeld wordt met de bibliotheek. Jessica Kelder geeft aan 

dat dit slaat op de kasten met boeken. 

Milan Simic vraagt wat de overweging was om de bibliotheek weg te doen. Jessica Kelder meldt 

dat haar ter ore is gekomen dat het weg zou worden gedaan door het bestuur. Rosanne Klaver 

vermoedt dat Jessica refereert aan een vraag die aan haar gesteld werd of er in haar bestuur is 

gesproken over de boekenkast. Jessica Kelder meldt dat ze deze motie indient om te voorkomen 

dat het ooit wordt weggedaan.  

Ivo Bronstring constateert dat de motie oproept tot discussie. De voorzitter stelt vast dat deze 

dan door de ALV wordt gevoerd en dat de ALV de afweging zal maken. 

Pieter de Meer vraagt of de kasten op de gang ook onder de bibliotheek vallen. Jessica Kelder 

meldt dat dit het geval is.  

Eline Joor vraagt zich af waarom de boeken hinderlijk zijn. Rosanne Klaver zegt dat de kasten 

veel ruimte opnemen en dat ze nauwelijks gebruikt worden. Ze is het ermee eens dat het in de 

ALV besproken wordt. 

 

De voorzitter constateert dat de motie de ALV een mandaat geeft over een eventuele beslissing 

over de boekenkast. 

Iris de Graaff vraagt of de voorzitter op de hoogte is van de oorsprong van de boekenkast. 

Rosanne Klaver zegt dat ze dit niet weet. Iris de Graaf meldt dat dit in het testament van een 

overledene is nagelaten aan de SPIL en dat ze hierdoor geschrokken waren. 

Boy Vielvoye heeft een procedurele vraag. Hij meldt dat hij slechts een groentje is in de 

schimmige wereld van het besturen en vraagt zich af of dit alles niet vermeden had kunnen 

worden of dit met Rosanne Klaver besproken was buiten de ALV. Jessica Kelder meldt dat het 

haar gaat om de bescherming van de boekenkast voor de toekomst. Eline Joor vindt dat dit in de 

motie moet worden opgenomen en wil een schriftelijk amendement indienen. 

 

De voorzitter schorst de vergadering voor een minuut. Ivo Bronstring meldt een punt van orde 

en stelt voor dat de motie wordt teruggetrokken. Iris de Graaff gaat hiermee akkoord. De 

voorzitter stelt voor dat in de pauze de tekst van de motie wordt aangescherpt. 

 

Penningmeester 

Johan Kinneging vraagt waarom er zo lang moest worden gewacht om naar de workshop van 

Buza en BMC te kunnen gaan. Ufuk Esmer legt hem uit dat de workshops stipt om 14.45 uur 

zouden beginnen. Buza begon later doordat hier sprake was van een vertraging. BMC begon 

later in verband met een lokaal dat niet vrij was. 

Ivo Bronstring informeert naar de stand van zaken met betrekking tot de gemeente Den Haag, 

de club van 50 en naar wat er gedaan is om relaties aan te leggen met potentiële partners. Ufuk 

Esmer meldt dat de relaties opgestart moet worden. Dit zal op projectbasis gebeuren, er zal 

worden samengewerkt bij grote debatten, er zullen met de FLOW worden geïnventariseerd naar 

stages. Tevens wordt er met de gemeente Leiden gepraat en is hij bezig met de gemeente Den 

Haag. Over de club van 50 meldt hij dat de secretaris bezig is geweest gegevens van oud-

besturen te verzamelen. Hij denkt dat deze de SPIL een warm hart toe dragen en zal de club 

tijdens de oud-besturen borrel ter sprake brengen. Ivo Bronstring vraagt of het niet onduidelijk 

wordt waar iemand lid van kan worden als hij de SPIL een warm hart toe draagt. Ufuk Esmer 

denkt niet dat dit het geval is. Hij denkt dat het zilveren en gouden reünistenlidmaatschap 
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duidelijk zijn. Verder bestaat de club van 50 uit mensen die de SPIL een warm hart toe dragen. 

Zij krijgen erkenning, maar daarnaast niks. Dit is iets totaal anders. De vrienden van de SPIL zijn 

oud-bestuursleden, dit wordt echter niet door allen nageleefd. Vrienden van de SPIL is een soort 

‘club van 50 junior’. Ivo Bronstring vraagt hoe het relatiebehoud is verlopen. Ufuk Esmer meldt 

dat hij onder andere een gesprek heeft gevoerd met een werving- en selectiebureau in 

Amsterdam. Met de relaties met de huidige partners gaat het goed. Hij heeft de contracten 

afgerond. Nu is het doel om nieuwe partners te vinden. Ivo Bronstring vraagt hem of hij nog 

voornemens heeft voor nieuwe acquisitie. Ufuk Esmer geeft aan dat dit door stroperigheid 

moeilijk is om binnen drie maanden te regelen. Het is wel mogelijk op de lange termijn. 

 

Daan Hogervorst geeft aan dat hij BMC verfoeilijk vindt en vraagt zich af wat zij van de activiteit 

vonden. Ufuk Esmer vertelt dat er nog een werkbezoek aan hun hoofdkantoor zal worden 

afgelegd en dat BMC erg tevreden was over de activiteit ondanks een zeker zeer kritisch 

individu. Hij wil graag een grotere partner van BMC maken. Daan Hoogervorst vindt dit jammer. 

 

Ivo Bronstring vraagt of de penningmeester voornemens is om nog contacten te leggen voor het 

lustrumjaar. Ufuk Esmer zegt dat hij de mogelijkheden hiertoe zal verkennen. 

 

Boy Vielvoye geeft aan dat hij BMC ook verfoeilijk vindt en vraagt zich af of ze niet hetzelfde zijn 

als de Russische maffia. Daan Hoogervorst geeft aan dat hij moeite heeft met de verspilling van 

publiek geld. Catherina Donkersloot deelt iedereen mee dat de Russische maffia niet actief is in 

Nederland. 

 

De voorzitter stelt voor de aangepaste motie te behandelen welke als volgt luidt: 

 

“De ALV bijeen op 11 maart 2010 te etablissement Einstein, 

In overweging nemende dat: 

- de SPIL bibliotheek een legaat is van een overleden Hoogleraar van de vijfde die de boeken 

speciaal heeft nagelaten aan de SPIL 

- De SPIL bibliotheek gedoneerd is aan de gehele vereniging 

- De SPIL bibliotheek van grote historische en emotionele waarde is 

- Een bestuurskamer van een bibliotheek voorzien dient te zijn 

Concluderende dat; 

De SPIL bibliotheek in de bestuurskamer van de vereniging thuis hoort 

Stelt voor; 

Dat het wegdoen van delen van of van de gehele SPIL bibliotheek dient te worden voorgelegd 

aan de ALV. 

En gaat over tot de orde van de dag.” 

 

De voorzitter vraagt of er een stemverklaring wordt afgelegd. Iris de Graaff neemt dit op zich. Ze 

denkt dat het duidelijk is en dat er niet verder over gediscussieerd hoeft te worden. Ze heeft 

geruchten verwijderd uit de motie. De motie maakt duidelijk dat de ALV over de boekenkast 

gaat. 

 

De voorzitter gaat over tot stemming. 

 

 

Voor: 34 
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Tegen: 1 

Blanco: 2 

 

De voorzitter constateert dat de motie is aangenomen. Er wordt geapplaudisseerd. 

 

Binnenland 

Ivo Bronstring vraagt hoe het verloopt met het parlementair verkiezingsdebat. Pieter de Meer 

meldt dat hij zojuist de eerste vergadering daartoe heeft gehad en dat daar een duidelijke 

taakomschrijving uitkwam. Hij zal nu hard aan het werk gaan om lijsttrekkers te werven. Geert 

Wilders zal waarschijnlijk niet aanwezig zijn. Hij is tevreden over zijn activiteiten tot nu toe maar 

hij betreurt de vervallen activiteit. Het Krokusklasdebat kon helaas geen doorgang vinden 

vanwege de politieke gevoeligheid. Hij heeft in plaats hiervan een quiz georganiseerd die goed 

ontvangen is. 

Iris de Graaff vindt dat er goede activiteiten zijn georganiseerd maar merkt wel op dat dit vaak in 

samenwerking met andere verenigingen gebeurde. Ze vraagt of dit toeval is. Pieter de Meer 

geeft aan dat dit doelbewust is. Door het bundelen van de krachten kunnen er meer bezoekers 

worden gerealiseerd en mooie sprekers worden geregeld. Verder meldt hij dat eind maart een 

masterclass mediatraining en in mei een grotere activiteit zal plaatsvinden van Stichting Plant 

een Olijfboom. Mogelijk zal Dries van Agt hier aanwezig zijn. Verder is hij bezig met het 

parlementaire verkiezingsdebat, is hij bezig met IRSA en is hij van plan een debat over Italië en 

iets over Obama te organiseren. Iris de Graaff vindt dat het toch wel erg veel samenwerking is. 

Ze vindt juist de charme van de SPIL dat er kleinschalige activiteiten worden georganiseerd. 

Pieter de Meer vindt dat dit afhangt van het concept. Het slotakkoord kan kleinschaliger. Hij 

gaat zich inzetten om meer mensen naar zijn activiteiten te krijgen en richt op ongeveer 40 

mensen. Iris de Graaff wenst hem veel succes. 

Ivo Bronstring vraagt of de commissaris erin slaagt om 40 mensen te realiseren bij de 

activiteiten. Pieter de Meer verteld dat het Pipcongres een opkomst van 100 en het 

ontwikkelingsdebat een opkomst van 40 mensen had. Ivo Bronstring vraagt hoeveel SPILlers 

hierbij waren en vraagt of dit relevant is voor Pieter. Pieter de Meer vertelt dat er ongeveer 15 

SPILlers waren en dat dit zeker meeweegt voor hem. Ivo Bronstring vraagt hem of hij tevreden is 

over de gevoerde promotie. Pieter de Meer is niet tevreden over de gang van zaken bij het 

ontwikkelingsdebat. Hij constateert dat mensen niet geïnteresseerd waren in het onderwerp. 

Jessica Kelder vraagt hem hoe hij dit wil verbeteren. Pieter de Meer zal aan mensen gaan vragen 

waarom ze er niet waren. Manon Reuters vertelt dat het carnavalsweekend was. Dat speelde 

voor haar in ieder geval mee. Pieter de Meer meldt vol trots dat hij uit het hoge Noorden komt. 

 

Buitenland 

Catherina Donkersloot merkt op dat er een wijziging is. De inschrijving is niet in april maar vindt 

plaats op 30 maart. Ivo Bronstring leest dat de bestemming op de infoborrel bekend gaat 

worden gemaakt. Catherina Donkersloot vertelt dat ze deze avond de bestemming bekend zal 

maken. Marloes Haagmans meldt dat ze niet langer haar mond kan houden over waar ze 

naartoe gaan. Catherina vertelt dat de infoborrel op 29 maart zal zijn en vertelt dat de 

bestemming Jordanië wordt. Er wordt geapplaudisseerd. 

Jessica Kelder merkt op dat bekend met een D wordt geschreven. 

 

Eline Joor vraagt wat de inschrijfdatum zal zijn. Catherina Donkersloot zegt dat dit 30 maart om 

7.30 uur zal zijn. De infoborrel is op 29 maart. Eline Joor maakt hier bezwaar tegen, ze heeft 

meer tijd nodig. 
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Marloes Haagmans merkt op dat de infoborrel de laatste zet is. Het is de kers op de taart. De 

promotie zal direct van start gaan. Manon Reuters zegt dat de reis zo goedkoop mogelijk is en 

denkt dat die ene dag niet tegen de kosten opweegt. 

Rosanne Klaver wil iedereen geruststellen en zegt dat er twee weken van tevoren een brief naar 

alle leden uitgaat. Twee weken is voldoende tijd. Mogelijk kan de inschrijving dan op een latere 

dag plaatsvinden. Jessica Kelder merkt op dat het nog een korte tijd betreft en vraagt of het 

mogelijk is om de infoborrel naar voren te halen. Ze vindt dit namelijk een goede gelegenheid 

om eventuele vragen over de reis te beantwoorden. Catherina Donkersloot geeft aan dat de 

week ervoor tentamenweek is. 

Johan Kinnegin merkt op dat als het bij de SPIL niet uitkomt, iedereen maar met de BIL mee 

moet gaan. De voorzitter vraagt zich af wat de spectaculaire bestemming is van dit ambitieuze 

BIL bestuur. 

Iris de Graaff meldt dat Minke van Velzen vraagt wanneer de reis is en of de inschrijving een 

week kan worden uitgesteld. Catherina zegt dat 30 maart te laat is. Iris de Graaff vindt het dan 

te laat georganiseerd en vindt dit geen manier van doen. Catherina zegt dat het niet meer kan 

worden aangepast.  

Marloes Haagmans legt uit dat er gewacht is omdat de precieze prijs moest worden bepaald. 

Kopenhagen viel uiteindelijk duurder uit. Iris de Graaff snapt dit maar vraagt waarom dit niet in 

de overweging is meegenomen. Jessica Kelder vraagt zich af waarom een commissielid een 

vraag beantwoord. De voorzitter wijst haar erop dat Marloes Haagmans het woord had. Manon 

Reuters vraagt of het mogelijk is om de borrel een week te vervroegen en voor het weekend te 

laten plaatsvinden. Catherina Donkersloot zal dit in overweging nemen. 

Eline Joor stelt voor om twee borrels ervoor te organiseren. Catherina Donkersloot meldt dat ze 

op zowel de infoborrel als op de bibaborrel aanwezig zal zijn om vragen te beantwoorden. 

Rosanne Klaver maakt duidelijk dat deze beslissing door het hele bestuur is genomen en dat ze 

denkt dat het inderdaad duidelijker is om eerder de informatieborrel te organiseren. 

De voorzitter constateert dat het bestuur heeft toegezegd eerder een infomoment te 

organiseren. 

Eline Joor vraagt hoeveel de bijdrage bedraagt en vraagt of er geen Cassa subsidie beschikbaar 

is. Catherina Donkersloot geeft aan dat dit wel voor deze reis beschikbaar is. Het gaat om 

maximaal 600 euro. Ze zal de bijdrage zo laag mogelijk proberen te maken. 

 

De voorzitter schorst de vergadering om 22.20 uur. 

De voorzitter hervat de vergadering om 22.37 uur. 

 

De voorzitter vraagt van iedereen de aandacht en meldt dat Hans van Mierlo is overleden. Hij 

constateert dat een groot politicus ons heeft verlaten. 

 

Faciliteiten 

Jan Willem de Bruin vraagt de voorzitter of de heer Bronstring zich kan omdraaien. De voorzitter 

vindt dit een goed punt en verzoekt Ivo Bronstring zich om te draaien. Ivo Bronstring biedt zijn 

excuses aan. 

 

Jessica Kelder vraagt naar de stand van zaken van de webshop. Jan Willem de Bruin meldt dat er 

vernieuwingen zijn en dat het bestelmenu makkelijker is gemaakt. Hij heeft geen klachten 

hierover ontvangen. Jessica Kelder vraagt hem naar het probleem dat mensen na aanmelding 

die iets later waren geen boeken meer konden bestellen. Jan Willem zegt dat dit niet klopt 

omdat hij er een marge heeft ingehouden. 
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Johan Kinnegin vraagt naar de redenen van het succes van het Four Reasons feest en vraagt 

waarom de SPIL met de nieuwe begrotingsregels drie keer meer heeft moeten betalen dan de 

BIL. Jan Willem merkt dat de samenwerking rond het feest prima was, dat hij hoopt dat dit de 

komende jaren het geval blijft en dat er veel SPILlers aanwezig waren. Ufuk Esmer meldt dat er 

geen sprake was van nieuwe begrotingsregels maar dat de SPIL onderscheid maakt tussen 

inkomsten en uitgaven. Johan Kinnegin vertelt dat de SPIL hierdoor een lastige 

samenwerkingspartner was. Hij begrijpt de regels maar geeft het bestuur mee dat ze naar hun 

begrotingsregels moeten kijken. Dit kan leiden tot een goedkopere samenwerking en tot het feit 

dat de SPIL een leukere partij wordt om mee samen te werken. Jessica Kelder vraagt wat er aan 

de hand is. Ufuk Esmer meldt dat hij Jan Willem heeft meegegeven dat de SPIL 75 euro heeft. De 

SPIL scheidt de inkomsten en uitgaven omdat dit een aantal te organiseren activiteiten 

garandeert. Jan Willem de Bruin meldt dat de BIL hierdoor minder kosten heeft gehad dan de 

SPIL maar dat we dit kunnen dragen. Ivo Bronstring vraagt of de keus om 75 euro uit te geven 

dan tot geen inkomsten heeft geleid verstandig was. Ufuk Esmer geeft aan dat anders de 

financiële risico’s voor de vereniging te groot waren. Hij vond het risico te groot om er 275 euro 

aan uit te geven en heeft er daarom dus voor gekozen om 75 euro uit te geven. Ivo Bronstring 

concludeert dat het bestuur correct gehandeld heeft. Iris de Graaff vraagt zich af wat Johan 

Kinnegin hier als ‘SPIL lid’ op aan te merken heeft. Ze vindt dat hij een BIL pet op heeft en dat 

ondanks dat de communicatie beter kan er geen sprake is van onregelmatigheden. Noraly 

Wieldraaijer vraagt hoe de BIL het heeft aangepakt. Johan Kinnegin vindt dat Jan Willem en Ufuk 

goed duidelijk hebben gemaakt waarom ze gekozen hebben voor de 75 euro. Hij vindt het een 

prima antwoord. De BIL heeft een gedeelte van het risico op zich genomen en daardoor meer 

inkomsten gerealiseerd. 

Rosanne Klaver geeft aan dat ze onvrede vanuit andere verenigingen merkt. De SPIL heeft geen 

ervaring gehad met dergelijke grote feesten en daarom hebben we in het beste belang van de 

SPIL gehandeld. Johan Kinnegin denkt dat dit de reputatie van de SPIL heeft geschaad. De 

andere verenigingen waren verontwaardigd over de manier van begroten en hebben twijfels 

over de mogelijkheid tot samenwerking. Jan Willem meldt dat hij goed contact heeft met de 

penningmeester van Grotius en dat Grotius, de HSVL en de LKV er totaal geen moeite mee 

hebben. 

 

Debat 

De voorzitter meldt dat er een motie is binnengekomen van Ivo Bronstring, Gerald van Oerle, 

Bernadette van der Wal, Jessica Kelder en Annelot Prins, en dat hij deze zal behandelen na het 

punt van de commissaris Debat. Ivo Bronstring heeft een punt van orde en vraagt of de motie 

voor het punt van de commissie Debat kan worden behandeld. De voorzitter verzoekt hem dit 

schriftelijk in te dienen. 

 

Manon Reuters heeft hulde voor de lay-out. De geest van Mario Kortman sluit zich hierbij aan. 

Jessica Kelder heeft complimenten voor de Debat maar vindt het wel jammer dat de laatste 

editie na de verkiezingen uitkwam. Marloes Daling geeft aan dat de Debat later was door de 

drukker. De drukker had het druk en dit leverde vertraging op. 

 

Ivo Bronstring merkt op dat IAPSS gespeld is met dubbel P en vraagt of de commissaris gelukkig 

is met de content van de site. Marloes Daling zegt dat ze tevreden is en dat ze constant op zoek 

is naar manieren om te verbeteren. Ivo Bronstring vindt het goed dat er hard gewerkt wordt om 

te innoveren met de site. Wel vindt het hij jammer dat de inhoud niet alles dekt en dat sommige 
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activiteiten niet worden gemeld. Hij wil het bestuur oproepen dit op de website te gooien. 

Marloes Daling neemt dit mee. Rosanne Klaver sluit zich hierbij aan en merkt op dat dit nog niet 

een automatische handeling is. Dit is een actiepunt. Ze vertelt dat de commissaris Debat een 

workshop voor de website organiseert. 

 

Johan Kinnegin machtigt Noraly Wieldraaijer. 

 

De voorzitter stelt voor de motie van Ivo Bronstring te behandelen. 

 

“De ALV van de Studievereniging voor Politicologen in Leiden (SPIL), bijeen op 11 maart 2010,  

In overweging nemende dat; 

Het een mooie traditie is dat er na de Wissel-ALV een drankje wordt aangeboden aan de 

aanwezigen op de ALV; 

Leidsche studenten graag een biertje mogen nuttigen! 

Het aanmoedigend kan werken om naar de ALV te komen als het een biertje in het vooruitzicht 

wordt gesteld; 

Het voor de SPIL een verwaarloosbaar totaal bedrag op de begroting is om één drankje voor elk 

van de aanwezigen van de ALV te vergoeden, inclusief het college van ALV voorzitters 

Het tevens de vereniging ten goede komt als er na afloop nagepraat wordt over de ALV; 

Stelt voor: 

Met ingang van de ALV van d.d. 11 maart 2010 na afloop van elke ALV één drankje door het 

bestuur uit de SPIL middelen aan te bieden aan elk van de aanwezige leden, inclusief het college 

van ALV voorzitters bij de sluiting van de desbetreffende ALV 

En gaat over tot de orde van de dag.” 

 

Jan Willem de Bruin vraagt of dit ook het bestuur betreft. Ivo Bronstring bevestigt dit omdat het 

bestuur ook een deel van de ALV is. 

Rosanne Klaver vraagt hem wat het doel is. Als dit is om de aanwezigheid te verhogen vraagt ze 

waarom dit aan het einde van de ALV plaatsvindt omdat aan het begin het quorum belangrijk is. 

Ivo Bronstring zegt dat dit inderdaad is om de aanwezigheid te verhogen en noemt als 

voorbeeld de vorige ALV waar een wijziging van het huishoudelijk reglement is uitgesteld omdat 

mensen naar huis zijn gegaan. Rosanne Klaver vraagt of het dan betrekking heeft op alleen die 

mensen die bij de sluiting aanwezig zijn. Ivo Bronstring bevestigt dit omdat het hem gaat om het 

belang dat mensen op de ALV aanwezig zijn. Hij vindt dat als de vereniging niet in staat is om 

voldoende aanwezigheid te realiseren er wat gedaan moet worden. Dit is een gelegenheid om 

daar door middel van een motie wat aan te doen. Rosanne Klaver is van mening dat eerst 

geprobeerd moet worden via het bestuur de gehele commissie te laten komen. Ivo Bronstring 

vindt dat dit elkaar niet uitsluit en denkt dat dit aanmoedigend kan werken. Ook is dit een 

manier om mensen te bedanken die in hun vrije tijd aan de toekomst van de SPIL denken. Pieter 

de Meer merkt op dat tijdens de Wissel-ALV er ook een rondje door het bestuur is aangeboden 

en dat dit geen verschil maakte in de opkomst. 

Noraly Wieldraaijer is het niet met de motie eens. Ze vindt niet dat het geld enkel aan deze 

leden moet worden besteed en vindt een biertje per jaar niet genoeg. Ivo Bronstring vindt dat 

het de sociale contacten bevorderd en hiermee het karakter van de SPIL. Hij denkt dat er niet 

alleen op inhoudelijke aspecten gefocust moet worden een vraagt zich af waarom we ons zo 

serieus nemen. Jessica Kelder merkt op dat er een substantieel verschil in opkomst is ten 

opzichte van de Wissel-ALV 
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De voorzitter vraagt of er iemand behoefte heeft aan het afleggen van een stemverklaring. Iris 

de Graaff legt een stemverklaring voor de motie af omdat ze constateert dat hoe langer een ALV 

duurt, hoe meer mensen de vergadering verlaten. Door deze motie is het aanpassen van de 

agenda niet meer nodig. Ufuk Esmer legt een stemverklaring af tegen de motie. Hij acht dit zo 

belangrijk dat hij erbij gaat staan. Hij vindt niet dat de ALV zich hoeft te ontfermen over de 

inhoudelijke begroting en vindt dit een kwalijke zaak dat niet per motie moet worden 

vastgesteld. 

 

De voorzitter gaat tot stemming over. 

 

Voor: 9 

Tegen: 22 

Blanco: 4 

 

De voorzitter constateert dat de motie verworpen is. 

 

Financieel Tussentijds Verslag 

Iris de Graaff vraagt hoe het zit met de uitgaven van de programmaposten. Ufuk Esmer meldt 

dat hij dit zo zal uitleggen. 

 

Jessica Kelder vraagt waaraan het geld bij onvoorzien is uitgegeven. Ufuk Esmer meldt dat het 

een cadeau betreft voor Joyce Oudshoorn. Zij hield haar afscheidsrede en dit verdiende een 

cadeau. 

 

Ivo Bronstring vraagt naar de agendaflyer. Hij constateert dat er nog zes maanden over zijn en 

vraagt of dit gaat lukken. Mels de Zeeuw bevestigt dit. 

 

Jessica Kelder vraagt waarom de Debat duurder is geworden. Ufuk Esmer meldt dat het hier een 

prijsstijging betreft. 

 

Ivo Bronstring ziet dat Binnenland nog 397,79 euro te besteden heeft en vraagt of de 

commissaris rond komt van zijn begroting. Pieter de Meer vertelt dat er ongeveer 400 euro is 

uitgegeven aan het gemeenteraadsverkiezing debat en dat dit onder een medium profile 

activiteit valt. Het vallen van het kabinet leidt tot een high profile activiteit, namelijk het 

parlementaire verkiezingsdebat. Dit vormt allemaal geen probleem. 

 

Ivo Bronstring ziet nog 250 euro voor uittreksels staan. Jan Willem meldt dat er twee uittreksels 

zijn aangekocht. Hij heeft mensen benaderd om uittreksels aan te leveren. Er is nog een blok 

over en hij zal z’n best doen om uittreksels te verkrijgen. 

 

Ivo Bronstring vraagt of er voor de FLOW 150 euro is uitgegeven. Ufuk Esmer geeft aan dat er 

110 euro is uitgegeven. 150 was teveel, er bleef 40 euro over. 

 

Jessica Kelder vraagt of er intensiever geld kan worden uitgegeven aan promotie van 

activiteiten. Pieter de Meer vraagt of ze begrip wil hebben voor het feit dat het Pipcongres, het 

ontwikkeling- en het gemeenteraadsverkiezingen debat hier niet bij zijn opgenomen. Ivo 

Bronstring vraagt waarom de kosten voor promotie niet gewoon bij promotie worden gestopt. 

Ufuk Esmer legt uit dat dit komt omdat dit voornamelijk samenwerkende activiteiten waren. 
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Ivo Bronstring vraagt hoe snel het lukt om Roll-up banners te maken en vraagt of het 

noodzakelijk is om hiervoor een professionele ontwerper in te huren. Ufuk Esmer zegt dat hij 

hier zelf al mee bezig is. 

 

Jessica Kelder vraagt waarom de inkomsten aan deelnemers 36 en 37 vermeld zijn. Ufuk Esmer 

legt uit dat er twee mensen geannuleerd hebben en dat de deelnemersbijdrage lager uitviel dan 

begroot. Ivo Bronstring vraagt of het fair is om eerst de bijdrage terug te geven aan deelnemers 

36 en 37. De maatregelen die genomen worden na het ondertekenen van het akkoord met de 

voorwaarden zijn logisch, hij vraagt de penningmeester hierover na te denken. Ufuk Esmer 

neemt dit mee. 

 

Ivo Bronstring wil het bestuur feliciteren met een positief kasrapport maar vindt dat ze 

waardeoordelen erbuiten moeten laten. Hij merkt op dat Gerald het een grof schandaal zou 

vinden als de Duitse stempelset zou worden weggegooid. De voorzitter meldt dat er sprake is 

van een motie die de kascommissie verbiedt een waarde oordeel te geven en verzoekt de 

secretaris dit hen mee te delen. 

 

Ufuk Esmer meldt dat hij de traditie van de Duitse stempel in eer zal houden. 

 

Jessica Kelder vraagt waarom er twee activiteiten niet zijn georganiseerd. Rosanne Klaver legt 

uit dat Pieter een activiteit al heeft uitgelegd. De andere activiteit komt doordat ismus de 

stekker eruit heeft getrokken.  

 

Iris de Graaff vraagt of het mogelijk is dat de Wissel-ALV in dezelfde week als een binnenland 

activiteit zal vallen. Pieter de Meer zegt dat dit mogelijk is. 

 

Ivo Bronstring constateert dat het wegens de statuten onmogelijk is om de Wissel-ALV op 

30.09.10 te organiseren. Rosanne Klaver zegt dat dit gecorrigeerd zal worden. 

 

De voorzitter zegt dat moties nageleefd moeten worden en roept de vier leden van de motie op 

dit te doen door bier te kopen. Hij constateert dat er een motie is binnengekomen van Noraly 

Wieldraaijer, Marije van Rest en Anika Duut van Goor. 

 

“De ALV bijeen op 11 maart 2010 te etablissement Einstein, 

In overweging nemende dat: 

- De AC-GA de grootste activiteit is die de SPIL ooit heeft georganiseerd 

- De AC-GA de SPIL wereldwijd op de kaart zet 

- Het buitengewoon te betreuren is dat aan het einde van de ALV een zeer beperkt aantal 

mensen aanwezig is 

- Het ook buitengewoon te betreuren is dat daarom slechts een beperkt aantal SPIL-leden bekend 

worden met de fantastische vooruitgang van de AC-GA commissie. 

 

Stelt voor: 

Dat het agendapunt “IAPSS Annual Conference 2010” bij de volgende ALV direct volgt na het 

vaststellen van de notulen van de vorige ALV en daarmee de prominente plek krijgt die de AC-GA 

verdient. 
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En gaat over tot de orde van de dag.” 

 

De voorzitter merkt op dat de motie niet de orde van de vergadering kan regelen. Het kan 

weliswaar een signaal afgeven, maar het kan niet worden toegevoegd aan het motiebestand. 

Noraly Wieldraaijer vindt dit niet erg. Ze hoop dat de boodschap duidelijk is. De voorzitter 

concludeert dat de motie niet behandeld zal worden. 

 

8. IAPSS Annual Conference 2010 

Rosanne Klaver wil namens het bestuur haar complimenten overbrengen voor het verzette 

werk. Ze kijkt ernaar uit. 

 

Anika Duut van Goor merkt op dat de commissie Logistiek uit 11 in plaats van 9 personen 

bestaat. 

Noraly Wieldraaijer deelt mee dat de NAVO 5000 euro heeft toegezegd. Er wordt 

geapplaudisseerd. 

 

Ivo Bronstring geeft zijn complimenten. Hij zal er de eerste vier dagen bij zijn en kijkt ernaar uit. 

 

Begroting AC-GA 

Noraly Wieldraaijer meldt dat ze de laatste twee dagen veel deelnemersbijdragen binnen heeft 

gekregen.  

 

9. Décharge en Installaties 

De voorzitter dechargeert uit de commissie Binnenland: Claudia Boerlage en Silvana Wassink. 

De voorzitter dechargeert uit de commissie Buitenland: Amna Durrani en Anke Verheij. 

De voorzitter dechargeert uit de commissie Faciliteiten: Ellaha Abassi. 

 

De voorzitter installeert in de commissie Faciliteiten: Aukje Ravensbergen. 

De voorzitter installeert in de EJW commissie: Rozemarijn Lubbe, Stijn van den Wijngaard, Joeri 

Beckers, Marloes Haagmans, Rick Veenboer, Yannick Looije en Anne Klerx. 

 

10. W.V.T.T.K. 

De voorzitter meldt dat er geen punten zijn binnengekomen. 

 

Jessica Kelder vraagt waarom de commissie Logistiek niet is geïnstalleerd. De voorzitter legt uit 

dat deze niet onder de verantwoordelijkheid van de ALV valt. Ivo Bronstring zegt dat ze in 

gedachten worden gehouden. Er wordt geapplaudisseerd voor de gedachte aan de commissie 

Logistiek. 

 

11. Rondvraag 

Noraly Wieldraaijer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze trots is op 

haar bestuur en dat ze naar de samenwerking uitkijkt. 

Marloes Haagmans vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze uitkijkt naar 

Jordanië en dat ze denkt dat het bestuur het prima doet. 

Jessica Kelder vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze tevreden is over de 

gang van zaken omtrent de AC-GA, dat ze het jammer vindt dat er zo weinig mensen zijn en dat 

ze denkt dat bier een hogere opkomst kan bereiken. 
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Iris de Graaff vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze ondanks de kritiek 

van haar en Ivo tevreden is en dat ze uitkijkt naar de samenwerking. 

Anika Duut van Goor vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze uitkijkt naar 

de volgende agendaflyer en dat ze zin heeft in de AC-GA. 

Reinanke Rijswijk vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze het een top 

bestuur vindt, dat ze genoten heeft in Kopenhagen en dat ze uitkijkt naar Jordanië. 

Ivo Bronstring vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij ze succes wenst, 

dat hij op 6 oktober hoopt op een nieuw leuk bestuur en dat hij zin heeft in de AC-GA. 

Marloes Daling vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat dit bestuur de 

‘SPILlest game in town’ is. 

Jan Willem de Bruin vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij blij is met 

zijn commissie, dat hij iedereen bedankt en dat hij moe is. 

Catherina Donkersloot vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze zin heeft 

in Jordanië en dat ze blij is met haar commissie. 

Pieter de Meer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat de EJW commissie 

een succes is en dat Erik de mol is. 

Ufuk Esmer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij uitkijkt naar de AC-

GA en dat hij de EJW commissie succes wenst. 

Mels de Zeeuw vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij het een leuke 

avond vond maar dat hij uitkijkt naar een biertje. 

Rosanne Klaver vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze de EJW 

commissie veel plezier en succes toewenst, dat ze de AC-GA commissie veel succes wenst en dat 

ze ernaar uitkijkt, dat ze uitkijkt naar Jordanië, dat Ufuk op een viltje heeft opgeroepen dat er 

een borrel is in de Kroeg en dat ze Mario Kortman bedankt voor het voorzitten van de ALV. 

 

12. Decharge stemcommissie 

De voorzitter dechargeert de stemcommissie. 

 

13. Sluiting 

De voorzitter spreekt het genoegen uit de 87
e
 ALV te sluiten om 00.07 uur. 
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Beleidsverslag SPIL Royale 2009/2010 

 
1. Eindbalans verenigingsbrede doelstellingen bestuur SPIL Royale 
 

Aan het begin van haar mandaat heeft bestuur SPIL Royale zich vier verenigingsbrede doelen 

gesteld. Voor het bereiken van deze beleidsdoelen heeft het bestuur zich het hele jaar ingezet.  

 

Ledenbinding 

De doelstelling Ledenbinding ging aanvankelijk uit van een stijging van het aantal leden en het 

doorzetten van deze lijn. De plotselinge inschrijving van de eerstejaars in het eerste blok en de 

uitschrijvingen van uitgestudeerden leverde toen en ook nu echter een vertekend beeld op. Wij 

raden volgende besturen aan zich bewust te zijn van deze dynamiek en, behalve in te zetten op 

het binnenhalen van zoveel mogelijk eerstejaars, ook aandacht te besteden aan het vasthouden 

van leden, ook nadat ze zijn afgestudeerd. Bestuur SPIL Royale sluit haar jaar af met zo’n 660 

leden (incl. 23 reünistenleden). 

 

Reünisten en masterstudenten 

Tijdens de oud-besturenborrel in april heeft onze secretaris het gouden en zilveren 

reünistenlidmaatschap geïntroduceerd. Voor het gouden lidmaatschap betaalt men 16 euro per 

jaar en ontvangt men Debat, de driemaandelijkse reünistennieuwsbrief en uitnodigingen voor 

SPILactiviteiten die voor reünisten interessant kunnen zijn. Het zilveren lidmaatschap kost 8 

euro per jaar en biedt alle voordelen van een gouden lidmaatschap, behalve het ontvangen van 

Debat. Inmiddels telt de SPIL 23 reünistenleden. 

Bestuur SPIL Royale heeft dit jaar de mogelijkheden verkend om meer masterstudenten te 

betrekken bij de SPIL. Tijdens het Verenigingenoverleg (VerO) zijn hier ideeën over uitgewisseld. 

Daarnaast is de commissaris Binnenland in gesprek gegaan met de International Relations 

Student Association (IRSA). Deze club was dit jaar nagenoeg inactief, dus helaas is er geen 

gezamenlijke activiteit tot stand gekomen. Het bestuur heeft zich bij de voorlichtingsactiviteiten 

begin september ingespannen om de SPIL te profileren bij de internationale en 

masterstudenten, ondanks het feit dat de SPIL deze groep (vooralsnog) weinig te bieden heeft. 

Wel valt er veel te winnen bij bijvoorbeeld het aanbod van boeken aan deze groep. 

 

Professionalisering en Kwaliteitsverbetering 

Op het gebied van professionalisering en kwaliteitsverbetering heeft bestuur SPIL Royale een 

aantal slagen gemaakt. Ten eerste is er met succes een reünistenlidmaatschap geïntroduceerd. 

Ten tweede is er kritisch gekeken naar promotie en heeft dat geresulteerd in het verplaatsen 

van het prikbord naar een prominentere plaats en efficiënter gebruik van sociale media voor het 

aankondigen van activiteiten. Ten slotte heeft het bestuur een wijziging van het huishoudelijk 

reglement (HR) voorgesteld die het mogelijk heeft gemaakt op een vroeger tijdstip een 

kandidaatsbestuur samen te stellen en met hen intensiever aan de overdracht te werken 

waardoor zij zich vroeger in hun mandaat aan de slag kunnen met hun beleidsdoelen. 

 

Internationalisering  

Het bestuur is van mening dat de SPIL dit jaar internationaal goed op de kaart is gezet. De IAPSS 

Academic Conference/General Assembly was een zowel inhoudelijk als organisatorisch een 

groot succes. Nog steeds krijgt het SPILbestuur zowel vanuit IAPSS als van zusterverenigingen in 
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het land complimenten voor dit evenement. De dank en complimenten van het SPILbestuur 

gaan uit naar de AC/GA commissie voor hun toewijding, visie en enthousiasme. Het bestuur 

heeft zelf aandacht besteedt aan internationalisering door www.spilplaats.nl ook in het Engels 

te publiceren. Dit is een wisselend succes. De software laat het niet toe enkel de voor 

Engelssprekenden relevante artikelen te plaatsen. Het bestuur raadt haar opvolgers aan te 

bepalen in hoeverre dit wenselijk is en oplossingen te zoeken voor dit probleem. 

 

 
2. Voorzitter 
Overlegorganen 

De voorzitter heeft namens de SPIL plaatsgenomen in verschillende overlegorganen. Binnen het 

landelijke Platform voor Politicologen (PvP) heeft het accent dit jaar gelegen op het bouwen van 

een solide fundament voor het Politicoloog in Perspectiefcongres. Er zijn middels een contract 

goede afspraken gemaakt over de taakverdeling en de verdeling van financiële lasten. Het 

PiPcongres zal in november plaatshebben in Leiden. Namens de SPIL hebben plaatsgenomen in 

de PiPcommissie Jasmijn Touw (voorzitter) en Pieter de Meer. Hiernaast heeft de SPIL met dank 

aan de Nederlandse Kring der Wetenschap voor Politicologie (NKWP) een werkbezoek aan het 

Montesquieu Instituut georganiseerd. 

Via het VerenigingenOverleg FSW is het bestuur het afgelopen jaar op de hoogte gebleven van 

ontwikkelingen in de facultaire en universitaire gemeenschap. Hier is o.a. de basis gelegd voor 

de Facultaire LoopbaanOriëntatieWeek (FLOW), het FSW-gala en de samenwerking voor de El 

Cid faculteitenmiddag.  

Het Studieverenigingen OverlegPlatform heeft de rol die zij beloofde dit jaar niet waar kunnen 

maken. Hoewel het StOP aan het begin van het jaar met enige regelmaat bij elkaar kwam en een 

traditie van regelmatige ideeënuitwisseling leek te ontwikkelen, bleek het StOP in januari niet in 

staat eenduidig naar op te treden richting de El Cid commissie, waarmee elk jaar de strijd om de 

faculteitenmiddag wordt beslecht. Dat onvermogen lijkt vooral debet te zijn aan het bestuur, 

want de grotere, goedgeorganiseerde verenigingen bleken zonder tussenkomst van het StOP 

wel daadkrachtig te kunnen handelen.     

 

Onderhouden van relaties 

De voorzitter is verantwoordelijk voor het onderhouden van relaties met o.a. het Instituut, het 

Faculteitsbestuur en ereleden. Het bestuur heeft aan het begin van haar mandaat kennis 

gemaakt met het Instituutsbestuur en haar plannen aan haar voorgelegd. Daarna is er contact 

geweest met het instituut over voornamelijk de AC/GA en de reizen. Verder zijn de 

bestuursleden door het jaar op de koffie geweest bij verschillende docenten van de vijfde. Deze 

gesprekjes zijn als erg informatief ervaren. De communicatie omtrent voorlichtingsactiviteiten 

verloopt soepel en de bijdrage van de SPIL wordt op prijs gesteld.  

Met het faculteitsbestuur heeft de SPIL het afgelopen jaar goed contact gehad. Het VerO en het 

FB hebben tot twee keer toe een discussiebijeenkomst gehouden met daarna een borrel. 

Daarnaast is i.s.m. faculteitsbestuurder Henk Dekker een voorbereidingsbijeenkomst voor de 

NOVA College Tour georganiseerd. Hier waren beide partijen erg over te spreken. 

De ereleden van de SPIL hebben bij aanvang van het bestuursjaar een mooie brief gekregen 

waarin zij bedankt worden voor hun blijvende steun en interesse. De heer Daalder was zo 

vriendelijk zijn medewerking te verlenen aan de oud-besturenborrel en is als dank getrakteerd 
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op een etentje. De heer Van den Berg is intensief betrokken bij de naar hem vernoemde 

bachelorscriptieprijs.  

 

Joop van den Berg bachelorscriptieprijs 

In januari is i.s.m. het Instituut Politieke Wetenschap het reglement voor de Joop van den Berg 

bachelorscriptieprijs opgesteld. De jury, bestaande uit Simone Verschoore de la Houssaije, MSc 

(namens de SPIL), Prof. Dr. Rudy Andeweg, Dr. Hans Oversloot en Prof. Dr. Joop van den Berg, is 

in mei samengesteld. In juni zijn er vanuit de verschillende bachelorscriptie groepen zeven 

scripties genomineerd. In november zal de eerste bachelorscriptieprijs worden uitreikt tijdens 

de uitreiking van de bachelordiploma’s. 

 

Commissie IAPSS 

De rol van de commissie IAPSS heeft zich dit jaar voornamelijk beperkt tot de IAPSS General 

Assembly (GA) in april in Leiden. De voorbereiding voor deze vergadering werd bemoeilijkt door 

het gebrek aan communicatie vanuit de Executive Committee (ExCom) en het ontbreken van 

stukken. Desalniettemin heeft de commissie IAPSS zich tijdens de GA met succes ingespannen 

om van IAPSS een gezondere vereniging te maken. Vooral op het gebied van de financiële status 

van IAPSS is vooruitgang geboekt.  

Een andere taak voor de commissie IAPSS is het organiseren van de Brusselexcursie. Helaas 

heeft deze, ondanks de inspanningen van de commissie, geen doorgang kunnen vinden. De door 

de SPIL en Machiavelli afgesproken data bleken samen te vallen met een groot congres in 

Brussel, waardoor het onmogelijk bleek betaalbare overnachtingplaatsen te vinden. De 

voorzitter en de coördinator Internationaal van Machiavelli zijn er tot hun beider spijt niet in 

geslaagd een andere datum te vinden, in verband met reeds volle agenda’s. 

 

KiesLeiden.nl 

Met het project KiesLeiden.nl heeft de SPIL zich wederom op de universitaire kaart geplaatst. 

Met een vernieuwde website, de organisatie van het lijsttrekkersdebat en promotiebudget van 

de universiteit was KiesLeiden opnieuw een succes. De endorsements op de website getuigen 

van brede steun bij zowel universiteitsbestuurders en professoren als studentbestuurders en 

andere opiniemakers. 

 

 

3. Secretaris 
De secretaris heeft zich het afgelopen jaar ingezet om het reünistenbeleid van de grond te 

krijgen. Hiertoe zijn adressen en contactgegevens van oud-leden en oud-bestuurders in kaart 

gebracht. Er is een papieren oud-ledenbestand aangelegd en er is nauw samengewerkt met het 

LAP om dit tot een succes te maken. Het reünistenlidmaatschap is dit jaar van de grond 

gekomen met twee categorieën leden; gouden- en zilveren reünistenleden. De vereniging kent 

24 reünistenleden; 14 gouden en 9 zilveren. Hoewel dit weliswaar minder is dan het gestelde 

doel van 50 leden aan het begin van het jaar, betekent dit toch een positieve ontwikkeling voor 

de vereniging in het onderhouden van contacten met oud-leden en in de financiën van de 

vereniging. 

In het kader van het houden van contact met oud-bestuurders is er dit jaar door de secretaris, in 

samenwerking met de commissaris Faciliteiten in april een oud-besturen borrel georganiseerd. 
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Met een geschatte opkomst van ongeveer 70 oud-bestuurders, veel positieve reacties en een 

impuls voor het reünistenlidmaatschap kan van een succes gesproken worden. 

 

De secretaris heeft zich dit jaar ingezet voor het bijhouden van een up-to-date ledenbestand. 

Hierbij bleek dat er bij de overstap op de digitale ledenadministratie onbewust nog fouten in het 

bestand zaten. In samenwerking met de penningmeester is dit opgeschoond, wat een lager 

daadwerkelijk aantal leden opleverde. Gezien dit feit zien we dit jaar een flinke toename van het 

ledenaantal. De vereniging heeft op dit moment 641 leden; een toename van ongeveer 7% ten 

opzichte van de cijfers van vorig jaar. Als de opschoning van het bestand wordt meegenomen 

ligt de daadwerkelijke toename tegen de 13%. Dit is goed nieuws voor zowel de 

ledenparticipatie en de financiële stabiliteit van de vereniging. De secretaris heeft tevens een 

papieren ledenbestand aangelegd, om de penningmeester te kunnen ondersteunen bij het 

innen van contributie. 

 

Om de professionaliteit en de continuïteit van de vereniging te garanderen heeft het bestuur de 

bestaande bestuursprotocollen aangepast en uitgebreid. Hiermee denken we dat het 

verenigingsgeheugen wordt verbeterd en toekomstige besturen goed voorbereid zullen zijn op 

hun taak. 

 

Gezien het succes van de digitale nieuwsbrief die het in het bestuursjaar 2008/2009 is ingevoerd 

is het gebruik hiervan voortgezet. In samenwerking met de penningmeester heeft de 

nieuwsbrief tevens gefunctioneerd als bron voor acquisitie-inkomsten. De agendaflyer is 

uiteindelijk effectiever ingezet om leden te informeren over opkomende activiteiten door deze 

uit te delen op borrels en bij boekverkopen en in postervorm op te hangen. Dit bleek een 

succesvolle praktijk. 

 

3.1 Commissie Almanak 

Ondanks de oorspronkelijke verwachtingen is het dit jaar gelukt substantiële verbeteringen in de 

Almanak te realiseren. De Almanak is dit jaar full colour gedrukt op hoge kwaliteit papier. Tevens 

is de oplage met 5% verhoogd ten opzichte van vorig jaar. De kosten zijn gelijk gebleven. 

 

 

4. Penningmeester 
De penningmeester wenste dit jaar het solide financiële beleid dat een jaar eerder is opgezet te 

continueren en te consolideren. Dit is gedaan door gebruik te maken van eenzelfde 

boekhoudsysteem en de kleine onduidelijkheden die hier nog in bestonden te verduidelijken. Zo 

is de monitoring van het SAP-bonnen systeem van de universiteit gesystematiseerd. Het bestuur 

had geanticipeerd op de gemeenteraadsverkiezingen en bleek financieel goed in staat om een 

dergelijk project te kunnen dragen. Zelfs toen onverwachts het nationale kabinet viel is het 

bestuur in staat geweest om de financiële ruimte te vinden om een groots parlementair 

verkiezingendebat op te kunnen zetten. 

 

In het jaar 2009/2010 is er sprake geweest van een overstap naar een nieuw 

ledenadministratiesysteem. Hierbij is er, onbewust, een hoop fout gegaan. De penningmeester 

heeft dit jaar, in samenwerking met de secretaris, het ledenbestand opgeschoond. Alle leden die 

na meerdere aanmaningen weigerden te betalen of geen contact hebben opgenomen met de 
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penningmeester zijn uit het ledenbestand verwijderd. Leden welke beweerden zich reeds 

uitgeschreven te hebben werd enkel de contributie teruggestort indien zij een bevestiging van 

uitschrijving konden overleggen. Dankzij deze rigoureuze aanpak verwacht de penningmeester 

dat het komende jaar het percentage betalende leden komend jaar hoger uit zal vallen dan 

normaal, maar raadt desondanks de komende penningmeester aan dit voorzichtig te blijven 

begroten. 

 

Commissaris Acquisitie 

De Commissaris Acquisitie is verheugd te melden dat, ondanks een financiële tegenvaller van 

het Ministerie van Buitenlandse Zaken, de acquisitie-inkomsten dit jaar alsnog hoger zijn 

uitgevallen dan aanvankelijk begroot. Dit komt onder andere door het solide fundament voor 

kleine acquisitie wat bestaat uit SPILmedia waar dit jaar uitgebreid gebruik van gemaakt is; de 

SPILmedia hebben voor ruim € 1000,00 aan extra inkomsten gezorgd. 

 

Sinds dit jaar is de boekverkoop van een groter belang voor de financiële staat van de SPIL, daar 

SPIL een vergoeding per verkocht boek ontvangt. De Commissaris Acquisitie heeft daarom, in 

samenwerking met de Commissaris Faciliteiten en de Secretaris, er werk van gemaakt om de 

boekverkoop zoveel mogelijk te stimuleren. Dit heeft geleid tot hogere inkomsten dan 

aanvankelijk verwacht. Ook is een fundament gelegd voor een database om de verkochte 

aantallen over tijd bij te houden, zodat de vereniging op de lange termijn beter in kan grijpen op 

fluctuaties in inkomsten van de boekverkoop. 

 

Ondanks het doel om een club van 50 op te richten is gebleken is de Commissaris Acquisitie hier 

op terug gekomen. De Secretaris heeft tijdens de oud-besturen borrel het 

reünistenlidmaatschap gelanceerd. Na de vele enthousiaste reacties van oud-bestuurders om 

reünistenlid te worden leek het de Commissaris Acquisitie onverstandig om tegelijkertijd een 

dergelijk systeem op te zetten dat op dat moment zou kunnen concurreren met het 

reünistenlidmaatschap. 

 

De samenwerking voor 2009/2010 met BMC Groep is wegens reorganisaties bij BMC Groep nog 

niet afgelopen. Mede door de kredietcrisis en de, naar verwachting, krimpende overheid, is het 

nog niet zeker of er een hernieuwde overeenkomst zal komen. Wel kan de Commissaris 

Acquisitie melden dat het van de contactpersoon bij BMC heeft vernomen dat zij uitermate 

tevreden was over de samenwerking tot nog toe. 

 

De samenwerking met het Ministerie van Buitenlandse Zaken zal, hoewel in een andere vorm 

dan dit jaar, hernieuwd worden voor het jaar 2009/2010. Tevens wordt er gepoogd om een 

samenwerking aan te gaan met WerkenbijdeEU.nl; het voormalige Bureau Internationale 

Ambtenaren. 

 

 

5. Commissaris Binnenland 
Na een geweldig bestuursjaar in het collegejaar 2008/2009 kan de commissaris Binnenland 

terugkijken op een zeer interessant jaar. Het jaar is bijzonder geworden doordat de commissaris 

tweemaal het Leids Debat heeft mogen organiseren, door de samenwerking met de PvP-

verenigingen die vervolgens heeft geleid tot een PiP-congres en door een interessante reeks 

masterclasses. 
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Er kan met tevredenheid naar het jaar worden teruggekeken en de commissaris laat zijn 

portefeuille met een gerust hart achter voor zijn opvolgster.  

 

Het beleid van de commissaris was om dit jaar 16 studiegerelateerde activiteiten te organiseren. 

Bij deze activiteiten zou beter worden ingespeeld op master- en internationale studenten. 

Daarnaast streefde de commissaris een algehele kwaliteitsverhoging van de activiteiten na. Het 

laatste beleidspunt was het verhogen van de opkomst bij activiteiten.  

 

Activiteit Opkomst Datum 

Werkbezoek AIVD 29 personen  

PiP-congres 100 personen 20 november 2009 

Binnenhofexcursie I (Jan de Wit) 22 personen 1 december 2009 

Debat Ontwikkelingssamenwerking 38 personen 12 februari 2010 

Leids Gemeenteraadsdebat ± 300 personen 16 februari 2010 

Masterclass speechwriting 14 personen 15 maart 2010 

Masterclass campagnevoeren (Kay van de Linde) 17 personen 19 april 2010 

Discussieavond met de 5
e
: Gemeente ± 30 personen 20 april 2010 

Masterclass Mediatraining 10 personen 12 mei 2010 

Parlementair Verkiezingsdebat ± 500 personen  27 mei 2010 

Lezing Hazem Jamjoum 17 personen 8 juni 2010 

Excursie naar Buitenlandse Zaken 23 personen 9 juni 2010 

Discussiemiddag met de 5
e
: Nationale verkiezingen 25 personen 11 juni 2010 

El-cid lezing Jos Heymans ± 80 personen 17 augustus2010 

Binnenhofexcursie II (Arjan El Fassad) 21 personen 16 september 2010 

Montesqieu Instituut 15 personen 30 september 2010 

Krokusklasquiz n.v.t. 22 februari 2010 

 

Dit jaar heeft de commissaris precies zestien inhoudelijke activiteiten georganiseerd. Daarnaast 

heeft de commissaris Binnenland dit jaar de krokusklasquiz georganiseerd terwijl het de 

bedoeling was om die dag een krokusklasdebat te organiseren. Het onderwerp van de 

krokusklasdebat, de oorlog in Afghanistan, bleek voor de politici een te heet hangijzer in 

verband met het feit dat het kabinet vier dagen ervoor over dit specifieke onderwerp gevallen 

was. Luuk Blom (PvdA) en Mariko Peters (GL) hebben enkele dagen van tevoren afgezegd. Op 

advies van het bestuur heeft de commissaris vervolgens een succesvolle politicologische 

pubquiz georganiseerd. 

 

Het inspelen op masterstudenten is gebeurd door een aantal wetenschappelijke activiteiten te 

organiseren zoals de discussieactiviteiten met de vijfde. Deze activiteiten waren tevens in het 

Engels dus ook goed toegankelijk voor internationale studenten. Hier zijn enkele 

masterstudenten op af gekomen. De commissaris heeft ook een poging ondernomen om samen 

met IRSA een activiteit te organiseren. Deze samenwerking is echter mislukt door te 

uiteenlopende agenda’s en het feit dat IRSA dit jaar nagenoeg inactief was. Wellicht dat volgend 

jaar intensievere promotie voor SPIL activiteiten voor masterstudenten kan plaatsvinden door 

docenten op de vijfde. 
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De algehele kwaliteitsverhoging probeerde de commissaris te bereiken door wetenschappers uit 

te nodigen bij de debatten en experts uit te nodigen voor het verzorgen van masterclasses. Over 

het resultaat van de masterclasses is de commissaris erg tevreden, drie maal is door specialisten 

een goede masterclass georganiseerd op terreinen die erg interessant zijn voor politicologen, 

zoals een masterclass speechwriting en een masterclass mediatraining. Het waren succesvolle, 

boeiende, leerzame, kleinschalige activiteiten.  

 

De opkomst van de activiteiten was dit jaar niet anders dan voorgaande jaren en was geslaagd. 

De effectiviteit van de promotie is wisselend en de nadruk zou vooral moeten liggen op het 

gebruik van collegepraatjes en het gebruik van social media. 

 

Eerstejaarsweekend 

De beleidspunten voor het EJW hield in dat het gebruikelijke EJW programma gehandhaafd zou 

blijven. Voorafgaand aan het EJW is discussie gevoerd over het eventueel verplaatsen van het 

EJW naar september. Dit is door het bestuur besproken en uiteindelijk afgeschoten omdat hier 

meer na- dan voordelen aan kleven. De commissie EJW is in maart begonnen en heeft een 

geweldig weekend georganiseerd voor alle deelnemers. Het weekend vond dit jaar evenals vorig 

jaar plaats in Noordwijk. Hier werd onder andere dhr. Peter van Aelst ontvangen voor een 

gastcollege over campagnevoeren. Het deelnemersaantal van het EJW was 44. 

 

 

6. Commissaris Buitenland 
Het komt altijd wel goed 
 

Het afgelopen jaar heeft de commissie Buitenland weer twee mooie reizen neergezet, waar 

iedereen trots op kan zijn. De Korte Reis ging naar Kopenhagen, waar wij in januari, half 

bevroren, een mooie week tegemoet zijn gegaan. We hebben veel inhoudelijke afspraken gehad 

en hebben daarnaast ook veel cultuur gezien. Zo is onder andere een bezoek gepleegd aan het 

Deense parlement waar we een gesprek hebben gehad met een parlementariër van de Deense 

volkspartij, er is bezoek gebracht aan de Nordic council, aan de Nederlandse ambassade, is er 

een toespraak bijgewoond van een Nederlandse journalist en is er een bezoek gebracht aan 

Christiana. 

 

De Lange Reis ging naar Jordanië. Het was een enerverende reis waar veel nieuwe dingen zijn 

ontdekt. Het thema van de reis: ‘Een ontdekkingsreis door Jordanië’, deed zijn naam aan. In 

Jordanië zijn onder andere bezoeken gebracht aan, het Ministerie van Landbouw, het Ministerie 

van Political Development, het Ministerie van Planning en Internationale Samenwerking, de 

Amman stock exchange, de Jordan News Agency en de Jordaanse centrale bank. Tevens is er 

een uitstap geweest naar Jerash en is er onderweg naar een twee dagen durend verblijf in Petra 

onder andere gestopt bij de Dode Zee en een kruisvaarderfort. De reis was een combinatie van 

politicologisch geslaagde activiteiten en het ervaren van een interessante Arabische cultuur.  

 

De prebuitenland activiteiten zijn ook dit jaar met groot succes georganiseerd. De eerste 

activiteit vond plaats voor vertrek naar Kopenhagen. Een medewerker van de Deense 

ambassade in Den Haag kwam langs op het FSW om een interessant verhaal te houden over 

Denemarken. Hij vertelde onder andere over de hoofdstad, het Deense politieke systeem en de 
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politieke situatie aldaar. De tweede prebuitenland activiteit was een excursie naar het 

Ministerie van Buitenlandse Zaken in Den Haag.  

 

Tevens zijn dit jaar informatieborrels voor beide reizen georganiseerd. Hierop werd de 

bestemming bekend gemaakt en werd praktische informatie gegeven over de aankomende reis, 

zoals de prijs, relevante afspraken, de datum en het aantal mogelijke reizigers. Voor de Lange 

Reis werd er op de 6
e
 verdieping van het FSW een infolunch gehouden die druk bezocht werd 

door studenten uit allerlei jaren. Na Kopenhagen is er ook een Reüniediner gehouden. Hier werd 

het reünieboekje uitgedeeld en werd een dvd vol met foto’s van de reis aan alle aanwezige 

reizigers meegegeven. Door het succes van deze avond zal er op 12 oktober a.s. ook een 

Reüniediner volgen voor de Jordanië reizigers.  

 

Dit jaar zijn de inschrijvingen, net als in voorgaande jaren, om 07.30 uur begonnen, in een lokaal 

in de FSW. Beide inschrijvingen zijn goed verlopen doordat de taken goed verdeeld zijn onder de 

commissieleden.  

 

De pogingen om acquisitie buiten de reguliere fondsenwerving te voeren bleken ondanks goede 

wil lastiger uit te pakken dan gehoopt. 

 

Aan vrijwel alle beleidsdoelen die aan het begin van het jaar zijn gesteld is voldaan. De reizen 

zijn beiden zo goedkoop mogelijk gehouden. Het doel dat het programma van beide reizen 

politicologisch interessant was, is tevens bereikt.  

 

 

7. Commissaris Faciliteiten 
De commissaris Faciliteiten heeft zich dit jaar ingezet om de webshop tot een succes te maken. 

Deze werkt steeds beter. In het begin van het jaar had een deel van de leden moeite met de 

verandering in de systematiek en begreep niet hoe de webshop functioneerde. Inmiddels is hier 

een duidelijke verbetering in opgetreden. De boekverkoop is onder de huidige eerstejaars goed 

verlopen. Een groot gedeelte van de eerstejaars heeft hun boeken via de site besteld en de 

webshop is goed bij hen bekend.  

 

Eén van de feesten is in samenwerking met de AC-GA in de HIFI georganiseerd. Dit feest is goed 

verlopen. Het laatste feest vond op 30 september in De Kroon plaats. Helaas is het hierbij niet 

mogelijk geweest om dit in samenwerking met een andere studievereniging te organiseren. 

Toch is ook dit een geslaagd feest geworden. De locatie is zeer aan te raden voor komende 

feesten. 

 

Ondanks de promotie van de samenvattingen in de nieuwsbrief, op de site en op de flyers, heeft 

dit helaas niet geresulteerd in de aankoop van nieuwe samenvattingen.  

In samenwerking met de secretaris is in april een borrel voor oud-bestuurders van de SPIL 

georganiseerd. Deze borrel kende een hoge opkomst en heeft de vereniging nieuwe contacten 

en reünistenleden opgeleverd en was hiermee een groot succes. 

 

De bitterballenborrels aan het eind van het studiejaar, en aan het begin van het nieuwe 

studiejaar waren een succes. Vooral de borrels in het nieuwe studiejaar kenden een zeer hoge 
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opkomst onder de eerstejaars. Dit biedt goede perspectieven voor de opkomst van SPIL 

activiteiten het komende jaar. Helaas is de SPIL wel genoodzaakt dit in een ander format voort 

te zetten. 

 

Dit jaar is een vruchtbare samenwerking aangegaan met de Bonte Koe. Dit zal in de toekomst de 

nieuwe stamkroeg van de vereniging worden. Na intensieve onderhandelingen is het gelukt om 

een bierprijs van € 2,50 voor een halve liter bier gerealiseerd. De eerste borrel was een groot 

succes en had een zeer hoge opkomst. 

 

 

8. Commissaris Debat 
De commissie Debat is verantwoordelijk voor de publicatie van Debat, het politicologisch 

magazine van de vereniging. Bovendien biedt de commissie Debat leden de mogelijkheid 

journalistieke vaardigheden op te doen. Debat wordt vijf keer per jaar gepubliceerd. Iedere 

Debat heeft een deel waarin artikelen gerelateerd aan het thema gepubliceerd worden en een 

deel waarin artikelen buiten het thema te worden gepubliceerd. Tevens bestaat binnen het 

tijdschrift ruimte waarin aandacht besteedt wordt aan activiteiten van de vereniging. Naast het 

magazine vallen SPILplaats.nl, de SPILhyve en de SPILblackboard onder de verantwoordelijkheid 

van uw commissaris Debat.  

 

Eén van de doelstellingen van het bestuur SPIL Royale was het maken van een kwaliteitsslag. Uw 

commissaris Debat heeft naar het verhogen van de kwaliteit van Debat gestreefd, zowel op het 

taaltechnische vlak als op het inhoudelijke vlak. Om de kwaliteitslag op het taaltechnische vlak 

te realiseren heeft uw commissaris Debat een mentorsysteem geïntroduceerd. Mensen met 

ervaring binnen de commissie hebben één of meerdere eerstejaarscommissieleden onder hun 

hoede genomen. Het doel van dit mentorsysteem was het bieden van gerichte en constructieve 

feedback aan alle commissieleden. Commissieleden hebben kunnen aangeven of zij hier al dan 

niet interesse in hebben.  

 

Ook op het inhoudelijke gebied heeft uw commissaris ernaar gestreefd Debat een boost te 

geven. De rubriek ‘Van de vijfde’ is geherintroduceerd. In deze rubriek wordt aandacht besteed 

aan wetenschappelijk politicologisch onderzoek. Zo kon een accent worden gelegd op het 

wetenschappelijke aspect van het tijdschrift. ‘Van de vijfde’ heeft onder andere PhD-studenten 

de mogelijkheid gegeven over hun onderzoek te publiceren.  

 

De commissaris Debat heeft zich afgelopen jaar samen met de voorzitter ingezet voor het 

vergroten van de bezigheden en het succes van KiesLeiden.nl.  

 

8.1 Commissie ICT 

De commissie ICT valt onder de verantwoordelijkheid van de commissaris Debat. De commissie 

is verantwoordelijk het reilen en zeilen van de website, SPILplaats.nl.  

 

Eén van de beleidsdoelen van bestuur SPIL Royale was het toegankelijker maken van de 

vereniging voor internationale studenten en organisaties. Met het oog op de verwachte 

internationale aandacht voor de SPIL als gastvrouw van de Academic Conference/General 

Assembly van IAPSS in Leiden, is de site volledig naar het Engels vertaald.  
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Financieel Eindverslag 

 
Inkomsten 

  Begroot 09/10 Eindstand 09/10 

Contributies € 8.524,80 € 8,768.00  

Rente € 200,00 € 201.06  

Departementsbijdrage € 1.600,00 € 1,600.00  

Acquisitie € 8.920,06 € 11,108.66  

AC-GA 2010 Reservering € 1.420,00 € 1,420.00  

Bijdrage eigen vermogen 2009/2010 € 1.550,24 € 0.00  

totaal: € 22.215,10 € 23,097.72  

 

Toelichting inkomsten: De inkomsten van het departement zijn al geboekt, maar het bedrag zelf 

is nog niet gestort. Dit komt vanwege de afspraak met het departement, gemaakt in het jaar 

2008/2009, dat pas tot storting wordt overgegaan na overleggin van de door de ALV 

goedgekeurde eindafrekening. 

 

Uitgaven 

  Begroot 09/10 Resultaat 09/10 

Bestuur € 2.947,10 € 2,812.76  

Secretaris € 520,00 € 519.15  

Almanak € 2.200,00 € 2,198.66  

Debat € 3.900,00 € 3,608.24  

Buitenland € 4.325,00 € 3,780.46  

Binnenland € 1.835,00 € 1,388.32  

Faciliteiten € 1.205,00 € 970.04  

FLOW € 150,00 € 120.54  

IAPSS € 285,00 € 270.00  

Acquisitie € 350,00 € 85.50  

ICT € 248,00 € 308.38  

AC-GA € 2.000,00 € 2,000.00  

Reserveringen € 1.000,00 € 1,000.00  

Programmaposten € 0,00 € 611.89  

Investeringen € 750,00 € 714.00  

Onvoorzien € 500,00 € 26.14  

Totaal € 22.215,10 € 20,414.08  

 

Toelichting uitgaven: De uitgaven zullen nader gespecificeerd worden in de post-voor-post 

toelichting. Over de gehele breedte van de vereniging is een positief resultaat behaald.  
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Postbegroting 

 

Bestuur Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 2.947,10 2* Actieve Ledendag € 400,00 € 408.66  

  ABN-Amro kosten zakelijke rekening € 55,00 € 58.52  

  ALV € 275.00  € 298.13  

  Van den Berg Bachelorscriptieprijs € 100,00 € 0.00  

  Constitutieborrel Cadeaus € 75,00 € 64.96  

  Constitutieborrel SPIL € 1.270,25 € 1,268.80  

  Kamer van Koophandel registratie € 11,00 € 11.00  

  Kantoorartikelen € 300,00 € 297.20  

  Bestuursonvoorzien € 100.00  € 61.79  

  Printercardridges € 100,00 € 88.90  

  Rondje Kroeg na WisselALV € 100,85 € 100.85  

  Sollicitatie bestuur 10/11 € 160,00 € 153.95  

Totaal:     € 2.947,10 € 2,812.76  

 
Toelichting: De Van den Berg Bachelorscriptieprijs heeft niet tot uitgaven geleid, daar de eerste 

prijsuitreiking in het komende boekjaar zal vallen. Onder de subpost bestuursonvoorzien zijn 

onder andere cadeaus geboekt die zijn gekocht voor promoverende medewerkers van het 

instituut en de oratie van Ingrid van Biezen.  

 

Secretaris Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 520,00 Agenda Flyer € 420.00  € 419.15  

  Alumnibeleid € 100,00 € 100.00  

Totaal:     € 520,00 € 519.15  

 
Toelichting: De kosten voor het alumnibeleid zijn gemaakt tijdens de oud-besturen borrel. 

Tijdens deze borrel is het reünistenlidmaatschap gelanceerd, waar oud-bestuursleden als eerste 

de mogelijkheid werd geboden om zich in te schrijven voor het reünistenlidmaatschap. 

 

Almanak Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 2.200,00 Almanak € 2.200,00 € 2,198.66  

        

Totaal:     € 2.200,00 € 2,198.66  

 
Toelichting: Met een budget dat slechts iets groter was dan vorig jaar bleek het mogelijk een 

almanak uit te brengen die compleet in kleur is gedrukt en een hoge papierkwaliteit heeft. 

Tevens heeft een juist toegepaste btw constructie de almanak binnen budget gehouden. 

 

Debat Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 3.900,00 5* Debat € 3.900,00 € 3,608.24  

        

Totaal:     € 3.900,00 € 3,608.24  

 



 30 

Toelichting: Gelet op de kostenstijging die Debat vorig jaar had meegemaakt is besloten 

zwaarder te begroten voor Debat dan in het voorgaande jaar. De ledenstijging die SPIL heeft 

gekend heeft dit argument tevens bekrachtigd. Doordat de ledenstijging grotendeels virtueel 

bleek te zijn, is Debat uiteindelijk ruim onder het budget gebleven. Aangeraden wordt volgend 

jaar opnieuw realistisch te begroten voor Debat. 

 

Buitenland Waaronder valt: 

Richtlijn per 

deelnemer: Begroot: Eindstand 

€ 4.325,00 Korte reis € 45,00 € 1.575,00 € 1,575.00  

  Lange Reis € 80,00 € 2.400,00 € 1,920.00  

  Promotie  € 200,00 € 197.01  

  Pré-buitenland activiteiten € 150,00 € 88.45  

Totaal:     € 4.325,00 € 3,780.46  

 
Toelichting: De bijdrage van SPIL aan de lange reis is goedkoper uitgevallen, daar er 24 reizigers 

waren in plaats van 30. De pré-buitenland activiteit van de lange reis vond plaats op het FSW, in 

samenwerking met de Commissie Binnenland, waardoor deze kosten gedeeld zijn. 

 

Binnenland Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 1.835,00 Promotie & Overig € 160,00 € 151.80  

  9 - 11 low-profile activiteiten € 300,00 € 255.05  

  5-7 medium-profile activiteiten € 700,00 € 380.09  

  1 high-profile activiteit € 400,00 € 400.00  

  Platform voor Politicologen € 275,00 € 201.38  

Totaal:     € 1.835,00 € 1,388.32  

 
Toelichting: Het bleek niet mogelijk om voor tijdens het begin van collegejaar 2010/2011 een 

grote activiteit neer te zetten met een grote naam, waardoor er ongeveer 300 euro niet is 

uitgegeven. Voor een overzicht van de kosten per activiteit, zie overzicht hieronder.  
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Specificatie binnenland 

Activiteit Categorie Bedrag 

Bezoek AIVD Low-Profile € 15.75  

Ontwikkelingshulpdebat Low-Profile € 5.86  

Krokusklaslezing Low-Profile € 11.22  

Masterclass Speechwriting Low-Profile € 14.40  

Masterclass Campagnevoeren Low-Profile € 20.21  

Activiteit ism 5e verdieping Low-Profile € 74.76  

Bezoek BuZa Low-Profile € 9.18  

Lezing plant een olijfboom Low-Profile € 17.44  

Nova college tour Low-Profile € 7.99  

ELCID activiteit Low-Profile € 44.29  

Binnenhof Excursie Low-Profile € 9.95  

Bezoek Montesquieu-instituut Low-Profile € 24.00  

Gemeenteverkiezingendebat Medium-Profile € 123.47  

Activiteit ism 5e verdieping, 2e keer Medium-Profile € 109.00  

Workshop Mediatraining Medium-Profile € 147.62  

Parlementverkiezingendebat High-Profile € 400.00  

Totaal € 1,035.14  

 

Hiernaast zijn er ook een aantal activiteiten geweest welke kosteloos zijn geweest, deze zijn 

daarom niet opgenomen in dit overzicht.  

 

Faciliteiten Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 1.205,00 Bitterballenborrels € 370.00  € 370.39  

  Feesten € 375,00 € 368.75  

  Politicologenquiz € 60,00 € 60.96  

  Promotie € 150,00 € 109.94  

  Uitreksels € 250,00 € 60.00  

Totaal:     € 1.205,00 € 970.04  

 
Toelichting: De vergoeding voor de uitreksels zijn dit jaar verhoogd, dit heeft echter niet geleid 

tot een grotere aanvoer van nieuwe, kwalitatief goede, uitreksels. Aangeraden wordt voor 

volgend jaar opnieuw ruim in te begroten voor de uitreksels, en eventueel de vergoeding verder 

te verhogen om de aanvoer van uitreksels te bevorderen.  

 

FLOW Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 150,00 FLOW € 150,00 € 120.54  

          

Totaal:     € 150,00 € 120.54  

 
Toelichting: De uitgaven voor de FLOW zijn binnen budget gebleven. 
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IAPSS Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 285,00 Contributie € 135,00 € 120.00  

  Bijdrage IAPSS deelname € 150,00 € 150.00  

Totaal:     € 285,00 € 270.00  

 
Toelichting: De contributie voor IAPSS lidmaatschap is iets lager uitgevallen dan begroot. De 

bijdrage voor de delegatie van SPIL bij IAPSS is, vanwege het feit dat de AC-GA van IAPSS in 

Leiden is gehouden, € 30,00 per deelnemer geweest. 

 

Acquisitie Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 350,00 Promotioneel € 100,00 € 85.50  

  Roll-Up Banners  € 250,00 € 0.00  

Totaal:     € 350,00 € 85.50  

 
Toelichting: De kosten voor de roll-up banners zijn, wegens langdurige ziekte van de ontwerper, 

niet gemaakt.  

 

ICT Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 248,00 Abonnementskosten PC-Leden € 48,00 € 49.00  

  Websitehosting SPILplaats.nl € 100,00 € 183.26  

  Websitehosting kiesleiden.nl € 100,00 € 76.12  

Totaal:     € 248,00 € 308.38  

 

Toelichting: Hoewel PC-leden in eerste instantie € 98.00 had afgeschreven, is het onrechtmatig 

te veel afgeschreven bedrag inmiddels teruggestort. De kosten voor de hosting van spilplaats.nl 

zijn hoger uitgevallen, mede door het feit dat er een groter hostingpakket is afgenomen om de 

vertaling van de website naar het Engels mogelijk te maken. 

 

AC-GA Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 2.000,00 Stimulans € 580,00 € 580.00  

  Toekenning reservering € 1.420,00 € 1,420.00  

        

Totaal:     € 2.000,00 € 2,000.00  

 

Toelichting: De volledige reservering en stimulans zijn zoals begroot overgemaakt naar de AC-

GA commissie. 

 

Reserveringen Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 1.000,00 Reservering Lustrum € 1.000,00 € 1,000.00  

      

        

Totaal:     € 1.000,00 € 1,000.00  

 
Toelichting: Ook dit jaar is er € 1000.00 gereserveerd voor het Lustrum. 
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Investeringen Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 750,00 Aanschaf PC € 750,00 € 714.00  

      

        

Totaal:     € 750,00 € 714.00  

 
Toelichting: De begrootte nieuwe pc is aangeschaft. 

 

Onvoorzien Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 500,00 Onvoorzien € 500,00 € 26.14  

      

        

Totaal:     € 500,00 € 26.14  

 
Toelichting: Onder onvoorzien zijn kosten geboekt die gemaakt zijn voor de KvK contributie. 

Hier was geen rekening mee gehouden. 

 

Programmapost Waaronder valt:   Begroot: Eindstand 

€ 0.00  Geheugenkaart voor camera € 0.00  € 20.00  

  Externe harde schijf € 0.00  € 83.95  

  FSW Gala € 0.00  € 270.13  

  Handleiding boekjes € 0.00  € 46.90  

  Paintball € 0.00  € 150.00  

  FSW activiteit, bootjesdag € 0.00  € 40.91  

Totaal:     € 0.00  € 611.89  

 
Toelichting: Vanuit de programmaposten zijn, in het kader van professionalisering en de 

verbetering van de kwaliteit van SPIL, een externe harde schijf en een geheugenkaart voor de 

SPILcamera aangeschaft. De externe harde schijf doet dienst als digitaal archief. De SPILcamera 

had geen geheugenkaart at het gebruik van de camera bemoeilijkte. 

 

Verder zijn er initiatieven ontplooid om samen met de overige FSW verenigingen een gala en 

een bootjesdag te organiseren. Hiervoor is een vast bedrag per deelnemer gesubsidieerd. De 

subsidie per deelnemer was voor het FSWgala € 10.00 en voor de bootjesdag € 5.00 per 

deelnemer. Wegens positieve resultaten zijn de uiteindelijke kosten lager uitgevallen. Ook voor 

de paintballactiviteit is gekozen om een subsidie per deelnemer te betalen, met een maximum 

van € 300.00. Deze subsidie was € 10.00 per deelnemer. 

 

Vanuit de doelstelling van professionalisering en kwaliteitsverbetering zijn er dit jaar zeven 

handleidingen gedrukt voor de toekomstige bestuurders, met daarin alle informatie die zij nodig 

hebben om direct goed te kunnen besturen. 

 

 

 

 

 



 34 

Eindafrekening Kopenhagen reis 

Inkomsten Begroot Gerealiseerd Uitgaven Begroot Gerealiseerd 

Deelnemerbijdrage € 5,250.00  € 4,950.00  Busreis € 2,775.00  € 2,836.00  

SPIL-bijdrage € 1,575.00  € 1,575.00   Hostel € 2,842.57  € 2,842.57  

Instituutsbijdrage € 300.00  € 110.73   Openbaar vervoer € 260.00  € 260.81  

Deelnemer 36 € 0.00  € 150.00   Onvoorzien  € 195.00  € 25.00  

Deelnemer 37 € 0.00  € 150.00        

      Boottocht € 140.00  € 138.99  

      Bezoek Carlsbergen € 188.30  € 192.20  

      Paleis € 214.13  € 214.63  

     Stadhuis € 140.00  € 144.15  

           

      Cadeau's e.d € 55.00  € 56.16  

      Opslag koffers € 180.00  € 177.15  

      Readers € 135.00  € 42.57  

Totaal: € 7,125.00  € 6,935.73    € 7,125.00  € 6,935.73  

 

Toelichting: De Kopenhagen eindafrekening is sluitend en is goedgekeurd door het 

departement. 

 

Eindresultaat Jordanië 

Inkomsten Begroot Resultaat Uitgaven Begroot Resultaat 

Deelnemerbijdrage € 13,200.00  € 13,800.00  Vliegreis  € 11,642.00  € 11,642.00  

SPIL-bijdrage € 1,920.00  € 1,920.00  Hostels € 1,995.00  € 2,092.46  

Instituutsbijdrage € 600.00  € 600.00  OV / taxi € 850.00  € 815.95  

CASSA € 1,200.00  € 281.70  Bezoek Petra € 1,000.00  € 961.64  

      Roman Theatre  € 32.00  € 26.68  

      King Abdullah Mosque € 61.00  € 53.36  

      Bus naar Petra € 920.00  € 800.40  

      Cadeaus e.d € 70.00  € 70.00  

      Readers/Programma's € 50.00  € 44.96  

      Onvoorzien  € 300.00  € 94.25  

Totaal: € 16,920.00  € 16,601.70    € 16,920.00  € 16,601.70  

Cursief: Moet nog overgemaakt worden. 

 

Toelichting: De Jordanië eindafrekening is sluitend, maar dient nog te worden goedgekeurd 

door het departement en CASSA. De garantiesubsidie van CASSA bedraagt € 600.00 in plaats van 

de begrootte € 1200.00, dit is mede de reden dat de deelnemersbijdrage hoger is uitgevallen 

dan begroot. Uiteindelijk valt de CASSA bijdrage lager uit dan de ingeschatte € 600.00, vanwege 

de sluitpost structuur en de lager uitgevallen kosten in Jordanië. 
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Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 1,463.10  Eigen vermogen  € 18,380.47  

ABN spaarrekening  € 15,326.43      

Dassen (20) € 320.00      

Speldjes (62) € 248.00      

Kas bestuur  € 551.95  Reservering Lustrum* € 4,000.00  

Debiteuren  € 6,968.74  Crediteuren  € 2,497.75  

Totaal € 24,878.22    € 24,878.22  

    

Debiteuren    Crediteuren    

Selexyz € 1,387.04  Openstaande sapbonnen € 142.90  

Lange Reis dep Politicologie € 600.00  Credit Leids Debat verenigingen € 138.24  

Gemeente Leiden € 1,000.00  Almanak € 2,192.61  

Universiteit Leiden € 1,000.00  Cadeau Montesquieu Instituut € 24.00  

Bijdrage instituut 2009/2010 € 1,600.00    € 0.00  

BMC € 1,100.00    € 0.00  

CASSA bijdrage lange reis € 281.70    € 0.00  

Totaal € 6,968.74    € 2,497.75  

  

Toelichting: De inkomsten van Selexyz zijn nog niet 100% zeker, wegens het feit dat de boeken 

gesloten zijn vóór het totalenoverzicht van Selexyz is binnengekomen. Het eigen vermogen 

kende dit jaar een stijging van € 2754.54, het bestuur raadt het komend bestuur aan om te 

onderzoeken of het mogelijk is om een extra deel van het eigen vermogen aan te wenden voor 

het lustrumjaar. 
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Eindverslag AC-GA Commissie 
 

 

De 13
e
 Academic Conference – General Assembly van IAPSS vond van 11 t/m 17 april 2010 

plaats in Leiden. De AC-GA Commissie heeft vanaf september 2009 hard gewerkt aan de 

voorbereidingen van deze conferentie. Dit heeft uiteindelijk geresulteerd in een zeer succesvolle 

week, die zowel bij de deelnemers als bij de deelnemende sprekers, partners en organisaties 

zeer positief is ontvangen. 

 

In totaal hebben 114 personen deelgenomen aan de AC-GA. Dit waren 86 internationale 

studenten, 16 personen uit de Nederlandse delegaties en 12 deelnemers van de SPIL. Deze 

laatste groep deelnemers heeft enkel het academische programma van maandag 12 t/m 

woensdag 14 april gevolgd. De drie groepen hebben respectievelijk 155,-, 65,- en 25,- Euro 

betaald voor hun deelname aan de conferentie.  

 

De deelnemers zijn ondergebracht in het Stay Okay hostel in Den Haag. De samenwerking 

tussen dit hostel en de AC-GA Commissie is voorspoedig verlopen. Voor alle deelnemers is de 

treinreis tussen Leiden en Den Haag betaald en deze werd bovendien goed begeleid door leden 

van de AC-GA Commissie en de Commissie Logistiek. Deze reis heeft dan ook geen problemen 

opgeleverd. De slaaplocatie heeft vooral positief bijgedragen aan de conferentie omdat hierdoor 

een deel van het programma in Den Haag plaats kon vinden.  

 

Gedurende de eerste drie dagen van de conferentie vond de Academic Conference plaats. Deze 

stond in het teken van het thema ‘Whirlpool Politics – Water as a Global Challenge’. Elke dag 

stond in het teken van een ander subthema, respectievelijk ‘Water as a Climate Danger’, ‘Water 

as a Source of Conflict’ en ‘Water as a Human Right’. Sprekers als Dijkgraaf Gerard Doornbos, 

Secretaris van de Deltacommissie Bart Parmet, Rabbijn Awraham Soetendorp, VN 

Jeugdvertegenwoordigster Elsa van de Loo en de Haagse burgemeester Jozias van Aartsen 

hebben allen hun licht laten schijnen op dit veelzijdige thema. De lezingen en workshops vonden 

plaats op elke dag wisselende locaties. Zo bezochten de deelnemers het Academiegebouw, het 

kantoor van Hoogheemraadschap Rijnland, de kusten van Katwijk en Noordwijk, Perscentrum 

Nieuwspoort, het Binnenhof en de Ridderzaal, het Haagse Gemeentehuis en de Faculteit Sociale 

Wetenschappen. De laatste tweeënhalve dag van de conferentie stond in het teken van de 

General Assembly, de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering van IAPSS. De GA vond plaats in het 

Klein Auditorium van het Academiegebouw en is voorspoedig verlopen. Voor een volledig 

overzicht van het weekprogramma verwijs ik u graag naar de beschikbare programmaboekjes 

van de AC-GA 2010.  

 

Naast het academische programma is er gezorgd voor voldoende ontspanning. Zo zijn er tijdens 

de AC-GA feesten georganiseerd in de Hifi in Leiden en in de Havana in Den Haag. Ook was er 

elke avond de mogelijkheid tot een borrel. Traditionele IAPSS activiteiten als de International 

Evening en de Fair of Opportunities waren tevens in het programma opgenomen. De lunches 

zijn dagelijks verzorgd door diverse cateraars. Er is driemaal voor avondeten gezorgd. Verder zijn 

de deelnemers de gehele week goed voorzien geweest van drankjes, koffie en lekkernijen.  

 

De organisatie van de AC-GA in Leiden was van begin af aan een financieel onzeker project. De 

financiële middelen waren aan het begin zeer beperkt en er is door de hele AC-GA Commissie 
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hard gewerkt aan acquisitie. Hierbij is een overtuigend inhoudelijk verhaal van cruciaal belang 

geweest. De AC-GA Commissie is er uiteindelijk in geslaagd om zeer goede partnerschappen aan 

te gaan. In de eerste plaats heeft het Instituut Politieke Wetenschappen de AC-GA financieel 

ondersteund en zijn er ook op inhoudelijk vlak gedachtewisselingen geweest over de invulling 

van het academisch programma. Daarnaast heeft de Gemeente Den Haag de kosten voor het 

dagprogramma in Den Haag voor haar rekening genomen. Ook is het via deze weg mogelijk 

gemaakt de Burgemeester van Den Haag, Jozias van Aartsen te laten spreken op een borrel op 

het Gemeentehuis. Een derde belangrijke partner was het Hoogheemraadschap Rijnland. Het 

middagprogramma op maandag 12 april is geheel door hen betaald en verzorgd. Tevens heeft 

de NAVO een aanzienlijk bedrag aan subsidie toegekend aan de AC-GA. De Faculteit Sociale 

Wetenschappen heeft een financiële bijdrage geleverd en heeft de AC-GA Commissie bovendien 

een eigen werkruimte op de Faculteit toegewezen. Verdere acquisitie-inkomsten zijn geworven 

bij het International Office, Cheaptickets en diverse restaurants. Tot slot heeft de facilitaire 

sponsoring van Earth Water het professionele karakter van de conferentie versterkt.  

 

De AC-GA Commissie kijkt met veel tevredenheid terug op de AC-GA en het proces dat daaraan 

vooraf ging. Er is door de negen commissieleden ontzettend veel geleerd over het 

organisatieproces van een conferentie van dergelijke omvang. Deze kennis is door de AC-GA 

Commissie gebundeld in een handleiding die naar de nieuwe AC-GA Commissie is toegezonden. 

De AC-GA Commissie hoopt hiermee een structurele bijdrage te hebben geleverd aan de 

succesvolle organisatie van toekomstige AC-GA’s. 

 

 

Marije van Rest 

Voorzitter AC-GA Commissie 
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Financieel Eindverslag AC-GA Commissie 
 

 

Balans AC-GA 

Debet    Credit    

ABN rekening  € 168,68  Eigen vermogen  € 335,04*  

SAP rekening € 651,36     

       

Debiteuren  € 0,00  Crediteuren € 485,00  

Totaal € 820,04    € 820,04  

    

Debiteuren    Crediteuren    

    Collegium Musicum € 185  

    Greencross € 300,00  

       

Totaal € 0,00    € 185,00 

 

* In totaal hebben we 335,04 euro over op de begroting. Graag willen we dit bedrag schenken 

aan de Lustrumcommissie, dit moet echter in overleg met het Instituut Politieke 

Wetenschappen.  

 

 

Inkomsten 

 Begroot Gerealiseerd  

Deelnemersbijdragen    

Deelnemersbijdragen € 18.620,00  € 14.820,50  * 

SPIL bijdrage € 2.000,00  € 2.000,00   

Universiteit      

Instituut Politieke Wetenschappen € 4.252,20  € 3.489,19  ** 

FSW € 1.000,00  € 1.000,00   

International Office € 750,00  € 750,00   

Acquisitie      

Gemeente Den Haag € 7.605,00  € 6.320,08  *** 

Cheaptickets € 800,00  € 800,00   

Restaurant Olympia € 100,00  € 100,00   

Restaurant Einstein € 100,00  € 100,00   

Restaurant Stoof € 50,00  € 50,00   

NAVO € 0,00  € 4.405,00   

Cityhall € 250,00  € 250,00   

Teruggave NS € 0,00  € 150,80  **** 

totaal: € 35.527,20  € 34.235,57   

 

* In verband met een lager deelnemersaantal dan verwacht zijn de deelnemersbijdragen 

lager uitgevallen. 
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** De bijdrage van het Instituut Politieke Wetenschappen bestond uit een 

garantiesubsidie. Doordat we voldoende acquisitie hebben binnen gehaald hebben we 

niet het gehele bedrag van het instituut nodig gehad.  

*** In verband met een lager deelnemersaantal vielen de hostelkosten lager uit. Dit 

verschil hebben we terug betaald aan de gemeente Den Haag. 

**** Het bedrag van de niet gebruikte treinkaartjes is teruggestort door de NS.  

 

 

Uitgaven                                                         Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

PR € 1.223,23  € 1.313,52  € 1.613,52  

Secretarieel € 709,20  € 1.356,42  € 1.356,42  

Zondag AC € 0,00  € 3.000,00  € 3.154,55  

Maandag AC € 4.248,75  € 5.673,91  € 4.705,89  

Dinsdag AC € 4.848,00  € 6.544,50  € 6.332,72  

Woensdag AC € 4.062,50  € 4.548,10  € 3.871,05  

Woensdag GA € 282,50  € 486,98  € 854,46  

Donderdag GA € 5.640,00  € 5.816,38  € 5.886,81  

Vrijdag GA € 1.574 € 5.106  € 6.125  

Totaal: € 22.588  € 33.845  € 33.901  

  

 

Zie voor toelichting onderstaande tabellen:  

 

PR Waaronder valt:   Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 1.613,52  Visite kaartjes € 30,61  € 30,61  € 30,61  

  Briefpapier € 128,52  € 128,52  € 128,52  

  Naamkaartjes € 60,00  € 59,14  € 59,14  

  Documenten GA € 175,00  € 175,00  € 172,71  

  programmaboekje + banner € 690,00  € 823,29  € 823,09  

  Polsbandjes  € 0,00  € 26,31  € 26,31  

  Tasjes  € 0,00  € 37,50  € 37,50  

  Gift Greencross  € 0,00  € 0,00  € 300,00  

  Pennen  € 0,00  € 35,64  € 35,64  

Totaal:     € 1.084,13  € 1.316,01  € 1.613,52  

 

* In ruil voor de bijdrage van Greencross aan onze organisatie hebben we besloten een 

eenmalige gift van 300 euro te doen.  
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Secretarieel Waaronder valt:   Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 1.356,42 Enveloppen € 50  € 50  € 0,00  

  Office suply € 45  € 45  € 49,60  

  Cartridges € 35  € 35  € 19,98  

  Kopieerkaarten € 50  € 50  € 73,75  

  

Uitnodigingen + 

portokosten € 174  € 0  € 0,00  

  Brochure + verzendkosten € 55  € 0  € 0,00  

  Drukwerk € 0  € 24  € 132,02  

  Bankkosten  € 0  € 0  € 14,03  

  Benzine kosten  € 0  € 0  € 27,46  

  Huur computers € 300  € 300  € 300,00  

  Polo's logistiek commissie € 0  € 0  € 154,58 * 

  Kleding commissie  € 0  € 0  € 585,00*  

Totaal:     € 709  € 504  € 1.356,42  

 

* Ivm ruimte op de begroting is er besloten de kleding van de logistiek- en de AC-GA-commissie 

te vergoeden. 

 

 

Za+Zo AC Waaronder valt:   Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 3.154,55  Nacht zaterdag € 0  € 0  € 265,50  

  Nacht zondag  € 0  € 3.000  € 2.145,00*  

  Vervoerskosten commissie € 0  € 0  € 125,30  

  Annuleringskosten Hostel € 0  € 0  € 618,75  

Totaal:     € 0  € 3.000  € 3.154,55  

 

* Een lager deelnemersaantal dan verwacht heeft ertoe geleid dat de uiteindelijke kosten van 

het hostel naar beneden zijn bijgesteld. 

 

 

Maandag - AC Waaronder valt:   Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 4.706  Huur Academie Gebouw € 200  € 200  € 0,00  

  Officiele opening  € 0  € 100  € 185,00  

  Retour Leiden-Den Haag € 450  € 450  € 469,95  

  Koffie/Thee € 83  € 78  € 82,50  

  Diner € 0  € 1.200  € 1.200,00  

  Sprekers € 105  € 105  € 318,44  

  Happen cityhall  € 0  € 0  € 140,00  

  Nacht  € 3.025  € 3.025  € 2.310,00  

Totaal:     € 3.863  € 5.158  € 4.705,89  
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* Hoger uitgevallen doordat er is besloten voor de openingsspreker te betalen. 

 

 

Dinsdag- AC Waaronder valt:   Bedrag: Bedrag: Gerealiseerd 

€ 6.332,72  

Zaal Campus Den Haag + 

catering € 618  € 618  € 601,50  

  Zaal Nieuwspoort + catering € 250  € 1.154  € 1.979,15  

  Vervoer € 450,00  € 732,50  € 0,00  

  Lunch € 400  € 890  € 802,52  

  Sprekers € 105  € 125  € 69,75  

  Nacht  € 3.025  € 3.025  € 2.392,50  

  Catering Dudok  € 0  € 0  € 250,00  

  Parkeerkosten  € 0  € 0  € 27,30  

  Rondleiding ridderzaal € 0  € 0,00  € 210,00  

Totaal:     € 4.848  € 6.545  € 6.332,72  

 

 

Woensdag - AC Waaronder valt:   Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 3.871,05  Retour Leiden-Den Haag € 450  € 450  € 469,95  

  Koffie/thee € 83  € 78  € 82,50  

  Lunch € 400  € 890  € 874,39  

  Sprekers € 105  € 105  € 79,21  

  Nacht  € 3.025  € 3.025  € 2.365,00  

Totaal:     € 4.063  € 4.548  € 3.871,05  

 

 

Woensdag - GA Waaronder valt:   Bedrag: Bedrag: Gerealiseerd 

€ 854,46  Huur academiegebouw € 200  € 200  € 200,00  

  Techniek € 0  € 217  € 409,66  

  Koffie/thee + cake € 83  € 70  € 168,60  

  Frisdrank     € 76,20  

Totaal:     € 283  € 487  € 854,46  
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Donderdag - GA Waaronder valt:   Begroting I Begroting II Tussenstand 

€ 5.886,81  Huur academiegebouw € 400  € 400  € 400,00  

  Techniek € 0  € 217  € 409,66  

  Retour Leiden-Den Haag € 450  € 450  € 469,95  

  Koffie ’s ochtends € 83  € 70  € 66,00  

  Lunch € 400  € 384  € 772,20*  

  Koffie ’s middags € 83  € 70  € 70,50  

  Happen cityhall  € 0  € 0  € 140,00  

  Muffin/donut  € 0  € 0  € 193,50  

  Band  € 0  € 0  € 200,00  

  Diner € 1.200  € 1.200  € 800,00  

  Nacht € 3.025  € 3.025  € 2.365,00  

Totaal:     € 5.640  € 5.816  € 5.886,81  

 

* Door voldoende inkomsten hebben we de mogelijkheid gehad de lunch te laten verzorgen in 

plaats van hem zelf te maken.  

 

 

Vrijdag + zaterdag - 

GA Waaronder valt:   Bedrag: Bedrag: Tussenstand 

€ 6.125,11  Huur academiegebouw € 400  € 400  €400,00 

  Techniek € 0  € 217  € 409,66  

  Retour Leiden-Den Haag € 450  € 450  € 469,95  

  Koffie ’s ochtends € 83  € 70  € 66,00  

  Lunch € 400  € 384  € 756,00  

  Koffie ’s middags € 83  € 70  € 66,00  

  Muffin/donut € 16  € 25  € 193,50  

  Diner  € 0  € 0  € 1.340,00  

  Nacht vrijdag € 0  € 3.025  € 2.365,00  

  Nacht zaterdag € 143  € 464  € 59,00  

Totaal:     € 1.574  € 5.106  € 6.125,11  
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Eindverslag Kascommissie 
 

Waarde ALV, 

 

 

De Kascommissie 2009-2010 “Met jou rekenen wij nog wel af!” is bedroefd haar laatste 

kascontroleverslag te mogen presenteren aan de ALV der SPIL, maar is wel verheugd  met de 

financiële boekhouding bij zowel de SPIL als de AC-GA. 

 

Te beginnen bij de boekhouding bij de AC-GA. De AC-GA heeft een keurige boekhouding 

gevoerd waarbij alles correct en ordentelijk terug te vinden was. Er hebben geen rare uitgaven 

plaatsgevonden en de AC-GA heeft een overschot van € 300. Doordat het instituut een 

voorwaardelijke bijdrage heeft gedaan wordt gekeken of het instituut deze € 300 terug wil. 

Indien dit niet het geval is, is er besloten dat het resterende bedrag naar de Lustrumcommissie 

voor komend jaar gaat. De Kascommissie vindt dit een mooie geste en wil verder de 

penningmeester feliciteren en complimenteren met de goede zorgen voor de monetaire 

aangelegenheden van de AC-GA. 

 

Verdergaande met de financiën der SPIL. De Kascommissie wil de penningmeester der SPIL 

complimenteren met zijn handelen ten tijde van de studiereis in Jordanië. Ondanks de 

problemen die het niet tot nauwelijks kunnen gebruiken van een creditcard heeft opgeleverd, 

heeft de penningmeester ervoor kunnen zorgen dat de reis, financieel gezien, ordentelijk is 

verlopen. De Kascommissie betreurt het echter wel dat de commissaris buitenland niet een 

aantal weken eerder haar CASSA verzoek heeft ingediend. Hierdoor heeft CASSA een lagere 

garantie afgegeven. Hoewel dit niet een dusdanige invloed op de realisatie heeft gehad wil de 

Kascommissie toch de f.t. commissaris Buitenland adviseren het CASSA verzoek ruim van te 

voren in te leveren. Tevens zijn er teveel geschenken voor sprekers gekocht. De penningmeester 

heeft dit keurig opgelost door dit als toekomstige cadeaus van de commissie Binnenland af te 

schrijven. 

 

Aangaande het Eerstejaarsweekend is er ook een keurig kloppende begroting en realisatie. Er is 

een klein overschot wat, conform het motiebestand, teruggeboekt zal worden naar de 

deelnemers. 

 

Er zijn echter wel fouten gemaakt bij de derde boekverkoop van de SPIL. Doordat er geen 

precieze zekerheid bestaat over wat er fout is gegaan is er ook niet duidelijk wat de precieze 

kosten hiervan voor de SPIL zijn. Wat echter wel duidelijk is, is dat fouten bij de boekverkoop 

zeer schadelijk kunnen zijn voor de SPIL en de samenwerking met Selexyz. Voorts is er 

onduidelijkheid geweest over het totale aantal verkochte boeken. Hierbij zijn er kleine 

verschillen geweest tussen de aantallen die de SPIL opgeeft en Selexyz. Ook hier zijn er geen 

grote financiële consequenties maar deze zouden in de toekomst wel kunnen ontstaan. De 

Kascommissie is dan ook gelukkig met het feit dat er afspraken gemaakt zijn tussen de SPIL en 

Selexyz. Deze afspraak komt erop neer dat de boeken niet meer terug gaan naar Selexyz zonder 

een handtekening van zowel de SPIL als de Selexyz aangaande aantallen boeken die over zijn. 

Daarnaast wil de Kascommissie de f.t. commissaris Faciliteiten en de f.t. penningmeester op het 

hart drukken dat men geen ruimte laat voor fouten in het prijzen van de boeken evenals de 

verkoop. 
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Voorts mist er uit de SPILcollectie nog steeds één speldje en de Kascommissie verwacht dan ook 

niet meer dat dit speldje zijn weg terug naar SB09 vindt. Daarom adviseert zij door het gebouw 

a4’tjes met “gezocht: speldje” op te hangen met daarop het signalement en een foto van het 

speldje op te hangen alsook de laatste locatie waar deze gezien is. Indien dit niet werkt kan het 

speldje als kostenpost worden afgeschreven.  

 

Tot slot heeft de penningmeester meer dan € 300 euro aan contanten teveel in zijn kas zitten. 

Hoewel volgens het financiële reglement dit maar € 250 euro mag zijn, heeft de penningmeester 

een zeer goede reden voor het overschot. Doordat er geregeld meer dan € 250 euro in de kas zit 

en het storten van geld een aanzienlijk bedrag kost, wordt dit gezien als een verspilling van geld. 

Daarom zou de penningmeester, en de Kascommissie steunt hem daar volledig in, gaarne zien 

dat de beperking van € 250 euro in de kas wordt afgeschaft of wordt verhoogd naar een hoger 

bedrag om een kostenpost voor grote hoeveelheden stortingen te voorkomen. 

 

Om af te sluiten wil de Kascommissie de penningmeester vereniging Ufuk Esmer en de 

penningmeester der AC-GA Noraly Wieldraaijer hartelijk bedanken voor hun geduld, 

medewerking, hulp, ordentelijke boekhouding en complimenteren met een keurig jaar. Wel 

vonden wij het jammer dat er opnieuw geen gebak werd geserveerd tijdens de controle. 

 

Uw Kascommissie 2009-2010, 

 

“Met jou rekenen wij nog wel af!” 

Minke van Velzen, Voorzitter & Rekenmachine Wonder 

Jan Dijkshoorn, Ab-Actis & Voorlees Virtuoos 
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Motie Lustrumviering 2010/2011 
 

Motie Lustrumviering 2010/2011 

 

De Algemene Ledenvergadering der Studievereniging voor Politicologen In Leiden, hierna te 

noemen ALV, bijeen in vergadering te etablissement Einstein op 7 oktober 2010. 

 

Gehoord hebbende de beraadslaging, 

 

Constaterende dat; 

 

De Studievereniging voor Politicologen In Leiden op 1 november 2010 haar dertigste dies natalis 

beleeft, 

De Vereniging het aan haar stand verplicht is het zesde lustrum groots te vieren, 

De organisatie van de lustrumviering 2010/2011 door het bestuur 2010/2011 belast gaat zijn 

aan het uitvoerend comité, genaamd Lustrumcommissie, en ten eerste: 

Deze lustrumcommissie opgenomen dient te worden binnen de formele organen van de 

vereniging, ten tweede: 

Deze lustrumcommissie vanwege het aanmerkelijk financieel belang van de vereniging 

afzonderlijk gecontroleerd dient te worden door de kascommissie, ten derde: 

Er vanaf 7 oktober 2010 voortvarend van start dient gegaan te worden met de organisatie van 

de zesde lustrumviering, ten vierde: 

Voorts constaterende de in het ‘Voorstel Organisatie Lustrumviering 2010/2011’ verder 

gespecificeerde overwegingen.  

 

Van mening zijnde dat: 

 

Bovenstaande zaken verankerd dienen te worden in het beleid van het 30
ste

 bestuur, het 

motiebestand van de ALV en alle relevante verenigingsorganen teneinde een succesvol 

gezamenlijk verloop van de organisatie van de lustrumviering en het 30
ste

 bestuursjaar te 

kunnen waarborgen. 

 

Verzoekt de ALV: 

 

Bij motie de volgende zaken te verankeren; 

 

Dat het voorstel Organisatie Lustrumviering 2010/2011 een bindend amendement wordt op het 

beleidsplan van het 30
ste

 bestuur. 

Dat het voorstel Organisatie Lustrumviering 2010/2011 en de bepalingen daaromtrent vanaf 7 

oktober 2010 worden geëffectueerd. 

Dat de Lustrumcommissie vanaf 7 oktober 2010 door de ALV wordt ingesteld en onder de 

verantwoordelijkheid van de Voorzitter Vereniging wordt geplaatst. 

Dat de Kascommissie door de ALV wordt opgedragen voorafgaand aan de Tussentijdse ALV van 

het bestuursjaar 2010/2011 een extra controle van de boekhouding van de lustrumcommissie 

en haar Penningmeester te voltrekken en hiervan verslag te doen aan de Tussentijdse ALV. 

Dat de in het voorstel Lustrumviering in het verenigingsjaar 2010/2011 bindende bepalingen aan 

het motiebestand worden toegevoegd, 
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Dat het voorstel Lustrumviering 2010/2011, door opname in het motiebestand, garant mag 

staan voor een mooi 6
e
 lustrum!  

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Indienende leden van de Vergadering: 

 

Rosanne Klaver 

Voorzitter 2009/2010 
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Voorstel Organisatie Lustrumviering 2010/2011 

 

Het uitvoerend comité voor de organisatie van de lustrumviering krijgt de naam 

Lustrumcommissie. De lustrumcommissie valt direct onder de voorzitter en is als volgt 

geformeerd: 

 

Voorzitter:       Edward Kok 

Secretaris & Promotie:      Anne Klerx 

Penningmeester & Acquisitie:     Jan Willem de Bruin 

Commissielid Inhoudelijk & plv. voorzitter:   Klaas Gommers 

Commissielid Sociaal:      Louise Cupido 

 

De Voorzitter is belast met de coördinatie van het proces, communicatie met het SPILbestuur en 

overige universitaire gremia. 

De Secretaris is verantwoordelijk voor de interne verslaglegging, externe communicatie en 

promotionele uitingen. 

De Penningmeester is verantwoordelijk voor de begroting, de boekhouding en acquisitie. 

Het Commissielid Inhoudelijk is verantwoordelijk voor de totstandkoming van 

lustrumactiviteiten met een inhoudelijk karakter. 

Het Commissielid Sociaal is verantwoordelijk voor de totstandkoming van activiteiten met een 

sociaal karakter. 

 

De voorzitter van de Lustrumcommissie houdt eens in de twee weken een overleg met de 

Voorzitter Vereniging waarin de voortgang van de organisatie besproken wordt. 

De penningmeester van de Lustrumcommissie en de Penningmeester Vereniging komen eens 

per maand bijeen om de financiële situatie te bespreken. 

De Kascommissie controleert de financiën van de Lustrumcommissie en last daarbij een extra 

controlemoment voorafgaand aan de Tussentijdse ALV van het bestuursjaar 2010/2011. 

 

Op de Beleids-Algemene Ledenvergadering van het 30
ste

 bestuur presenteert het 30
ste

 bestuur 

namens de Lustrumcommissie een beleidsplan, dat is opgesteld binnen de kaders van het beleid 

van het 30ste bestuur. Het beleidsplan bevat onder andere een begroting en een planning van 

te realiseren activiteiten die integraal wordt opgenomen in de jaarplanning van het bestuur. 

Op de Tussentijdse-ALV presenteert het 30
ste

 bestuur de voortgang van de organisatie aan de 

Algemene Ledenvergadering. 

 

De Algemene Ledenvergadering heeft uiteraard dezelfde zeggenschap over de organisatie van 

de Lustrumviering als over reguliere bestuurszaken.  

  

 


